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Litovický rybník 



ZPRÁVY Z RADNICE 
 

USNESENÍ č. 4 
ze zasedání Zastupitelstva města Hostivice 
dne 29.3.2007 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí: 
1. Zprávu o činnosti rady města 
2. Zprávu kontrolního výboru o plnění usnesení 

zastupitelstva města a rady města 
 

Zastupitelstvo města schvaluje: 
1. Program zasedání zastupitelstva  
2. Skrutátora - Michal Vávra 
3. Návrhovou komisi ve složení - Ing. Jiří Kučera, 

Zdena Vávrová, Dalibor Smažinka 
4. Ověřovatele zápisu - Ing. Jiří Pelc, Jana Kozlová 
5. Zápis ze zasedání zastupitelstva města č. 3 konaného 

dne 15.2.2007 s touto opravou v usnesení č. 3:  
- v části "ZM bere na vědomí" se vypouštějí body 5 a 
6 
- v části "ZM schvaluje" se doplňuje bod 18, jehož 
text (ZM schvaluje zápis ze zastupitelstva města ze 
dne 12.12.2006...") je uveden na straně 2 dole a 3 
nahoře uvedeného zápisu 

6. Závěrečný účet města za rok 2006 bez výhrad. 
7. Rozpočet města na rok 2007 s těmito úpravami:  

a) v době schvalování rozpočtu města na rok 2007 
nejsou známé náklady na provoz rozšířené mateřské 
školy. Z tohoto důvodu zůstane příspěvek ve stejné 
výši jako v roce 2006, tedy 1 580 000 Kč. Případná 
úprava příspěvku proběhne po vyúčtování skutečně 
spotřebované energie.    
b) doplňuje se položka nerozpočtová rezerva ve výši 
420 000 Kč. 

8. Na základě žádosti Okresního soudu Praha západ 
ukončení vymáhání dluhu ve výši 2 069,30 Kč za 
malování pro paní Kyselou Městským podnikem 
služeb v roce 1991. 

9. Vydání obecně závazné vyhlášky č. 1/2007 o 
nakládání s komunálním a stavebním odpadem. 

10. Darovací smlouvu na pozemek parc. č. 357/463, k.ú. 
Litovice, Středočeskému kraji. Jde o "Kruhový objezd 
- I. fáze - průsečíkové křížení ulice Čsl. armády, 
přeložka ulice Chýnická. 

11. Bezúplatný převod pozemků od ČR - Úřadu pro 
zastupování státu ve věcech majetkových do majetku 
města, a to pozemků parc. č. 1158/2 a parc. č. 
1158/40, k.ú. Hostivice. 

12. Bezúplatný převod pozemků od ČR - Úřadu pro 
zastupování státu ve věcech majetkových do majetku 
města, a to pozemků parc. č. 1258/8 a parc. č. 1253/1, 
k.ú. Hostivice. 

13. Zásady pro poskytování příspěvků z rozpočtu města 
Hostivice podle předloženého návrhu. 

14. Záměr stavby "Kanalizace čtvrti Nouzov", která bude 
probíhat po etapách takto:  
I. etapa - ul. v Podskalí - realizace 2007-2009  
II. etapa - ul. Čsl. armády - realizace po zprovoznění 
silnice R6  
III. etapa - severní čtvrť Nouzova - realizace po II. 
etapě 2009-2010. 

15. a) Uzavření smlouvy se společností doma Zahrada II, 
s.r.o. o přeložení splaškové kanalizace v rámci 2. 
etapy bytové výstavby Zahrada II. Hostivice umístěné 
na pozemku parc. č. 1190/6, k.ú. Hostivice  
b) Bezúplatný převod přeložky po dokončení a 
kolaudaci stavby do majetku města. 

 

Zastupitelstvo města ukládá: 
1. Starostce města prověřit smlouvu o provozování 

veřejného osvětlení. 
2. Radě města připravit na začátku roku 2008 

zhodnocení počtu úkonů provedených pro město 
advokátní kanceláří a porovnat se skutečně 
vyplacenou částkou za toto období. 

3. Radě města připravit další podklady k rekonstrukci 
mateřské školy a následně starostce města svolat 
zasedání zastupitelstva města k této věci. 

 
Z ČINNOSTI RADY M ĚSTA 
Zpráva o činnosti rady města shrnuje hlavní body 
ze schůzí č. 6 a 7/07 
 

Rada města Hostivice bere na v ědomí: 
� Zápis z kontrolního dne v Pavlově - R6 ze dne 

8.2.2007. 
� Zápis z jednání, konaného dne 12.2.2007 v Hostivici – 

předmětem jednání bylo křížení silnice R6 
s mimoúrovňovou křižovatkou. 

� Rozhodnutí starostky o svolání zastupitelstva města ve 
čtvrtek 29.3.2007 od 18.00 hod., v budově Městského 
úřadu Hostivice, zasedací místnost, II. patro. 

� Informaci Technických služeb o dlužné částce za 
nájem a služby v bytě č. 6 v Komenského ul. čp. 495, 
Hostivice. 

� Zápis z porady k projektu Europotraviny s.r.o. ze dne 
1.3.2007. 

� Pozvánku ZO-ČSŽ na výroční členskou schůzi dne 
10.3.2007 od 14. 00 hod. Této schůze se zúčastní paní 
Jana Kozlová 

� Zápis z komise rozvoje č. 4/2007 ze dne 20.2.2007 
� Zápis z komise pro životní prostředí č. 3/2007 ze dne 

19.2.2007 
� Zápis z komise sociálně zdravotní ze dne 1.3.2007. 

Zápis ze dne 23.1.2007 bod 2 předáváme k řešení 
životnímu prostředí. 

� Informaci investičního odboru o vyhodnocení 
nejvýhodnější nabídky podlimitní poptávky na zakázku 
„Zaměření liniového mapového podkladu kanalizačních 
řadů, rozšířené o zaměření vodovodní sítě.“  

� Oznámení občanů ze Starých Litovic v záležitosti 
nevhodného parkování automobilů u stanice autobusu. 

� Sdělení Letiště Praha o pravidelné jarní údržbě a 
opravě dráhového systému na letišti. V roce 2007 
v době od 17.04. do 09.05. bude uzavřena RWY 06/24 
a od 10.05. do 30.05. bude uzavřena RWY 13/31. 

� Pozvánku investora Ředitelství silnic a dálnic na 
kontrolní den R6 Praha – Pavlov dne 22.03.2007. 

� Informaci starostky o setkání starostů obcí s ředitelkou 
Letiště Praha dne 8.3.2007. 

� Seznam neplatičů poplatků za odvoz komunálního 
odpadu a poplatků za psy v roce 2006. 

� Obecně závaznou vyhlášku o nakládání s komunálním 
a stavebním odpadem a doporučuje ZM ke schválení. 

� Výroční zprávu o hospodaření Základní školy Pionýrů 
za rok 2006. 



� Závěry znaleckého posudku na způsob zajišťování 
akce „Zateplení a nástavba mateřské školy 
v Hostivici“, který zpracovala Ing. Popenková, CSc. a 
Prof. Ing. Jarský, DrSc., znalci z oboru stavebnictví 
jmenovaní rozhodnutím Ministerstva spravedlnosti  ČR. 

� Zápis z jednání komise rozvoje ze dne 13.3.2007. 
� Zápis z jednání finančního výboru. 
� Informaci Jany Kozlové o činnosti Mateřského centra 

v Hostivici. 
� Informaci Jany Kozlové ze školské rady – průběh 

předání ocenění dětí starostkou města. 
� Informaci Jany Kozlové z výroční schůze Svazu žen 

v Hostivice ze dne 10.3.2007. 
� Rozbor hospodaření TS za rok 2006. 
� Oznámení o zahájení odvozu materiálu ze stavby 

Přeložka silnice I/6 Praha–Pavlov Jiráskovou ulicí 
v termínu od 16.3. do 6.4.2007. 

� Vyjádření vydaná Technickými službami ke stavebním 
povolením kanalizační a vodovodní sítě č. 1-21/2007. 

 

Rada města Hostivice schvaluje/souhlasí :  
� Výpověď z bytu č. 6 - Hostivice, Komenského 495 a 

pověřuje starostku města podpisem této výpovědi 
z nájmu. 

� Doporučuje ZM schválit žádost Okresního soudu Praha 
západ s ukončením vymáhání dluhu ve výši 2069.30 
Kč za malování Městský podnik služeb v roce 1991. 

� Se žádostí Logistického centra Praha - Hostivice – 
Tulipán park o vydání stavebního povolení, a to pro 
Projektové dokumentace: III.etapa – 1.stavba, 
III.etapa – 3.stavba, II. etapa – 4.stavba. 

� S vydáním stavebního povolení pro stavbu „Výstavba 
rodinných domů včetně přípojek“ v obytném souboru 
„U Obory“, k.ú. Hostivice, jehož investorem je Central 
Group a.s. za podmínky, že stavba bude zkolaudována 
až po uvedení do provozu II. etapy ČOV Hostivice. 

� S projektovou dokumentací ke stavebnímu řízení pro 
stavbu Komerční areál Hostivice stavba IV. napojení 
areálu na komunikace a inženýrské sítě investora BH 
reality, a.s. 

� S výstavbou 3 samostatně stojících rodinných domů 
na pozemcích parc.č. 518/34, 518/41 a 518/54 v k.ú. 
Litovice pro firmu Accenta – Trade, za podmínky 
souhlasného stanoviska Technických služeb Hostivice. 

� S dopracováním projektové dokumentace akce 
Kanalizace a kanalizační přípojky Ke Stromečkům tak, 
aby bylo možno požádat o vydání stavebního povolení 
než skončí doba platnosti územního rozhodnutí 
(25.4.2007). 

� Se zaměřením vodovodní sítě v rámci zaměření 
liniového mapového podkladu kanalizačních řadů. 

� S výběrem nejvýhodnější nabídky firmy Interprojekt 
Odpady na zhotovení Generelu veřejné kanalizace 
v Hostivici. 

� Doporučuje ZM uzavření smlouvy se společností doma 
Zahrada II, s.r.o. o přeložení splaškové kanalizace 
v rámci 2. etapy bytové výstavby Zahrada II, 
Hostivice, umístěné na pozemku parc.č. 1190/6, k.ú. 
Hostivice, za podmínky souhlasného stanoviska 
provozovatele TS Hostivice. 

� S výstavbou bazénu 3x4 m na pozemku parc.č. 
1155/151, k.ú. Hostivice. 

� Se smlouvou o dílo s Ing. Janem Francánem 
k zastupování města Hostivice ve věci územního 
plánu, změn územního plánu a ve věcech 
projednávání územních rozhodnutí žadatelů ve vztahu 
k MěÚ. Zastupování bude řešeno plnou mocí 

k jednání, a to vždy písemně ke každému 
jednotlivému případu s popisem zastupování. Rada 
města pověřuje starostku města k podpisu této 
smlouvy po schválení rozpočtu města na rok 2007. 

� S přemístěním autodílny na pozemek parc.č. 84, k.ú. 
Hostivice na místo stávající garáže za předpokladu, že 
budou doložena stavebnímu úřadu souhlasná 
stanoviska sousedů. Vzhledem k tomu, že se jedná 
pouze o přemístění autodílny v rámci jedné lokality, je 
přestavba garáže na autodílnu na pozemku parc. č. 
84, k.ú. Hostivice v souladu s územním plánem města 
Hostivice. 

� S územním rozhodnutím za předpokladu, že projekt 
Europotraviny „Bytový soubor Hostivice jih“ nebude 
v rozporu s regulativy platného územního plánu a 
zároveň bude uzavřena smlouva o smlouvě budoucí, 
v níž bude stanoven příspěvek Europotravin s.r.o. 
městu na rozvoj infrastruktury. 

� S dělením pozemku parc.č. 372/26 a se 
zjednodušeným územním řízením. Město Hostivice je 
vlastníkem sousedních pozemků. 

� S proplacením faktury č. 712007 pro JUDr. 
Vohradskou za právní služby v měsíci únoru 2007. 

� Po přezkoumání všech náležitostí rada města souhlasí 
s udělením státního občanství panu Mgr. Hasiballahu 
Salehovi, který má trvalý pobyt v Hostivici již několik 
let. První souhlas pro udělení občanství byl již RM 
vydán v r.2004.  

� S uzavřením smlouvy o smlouvě budoucí na zřízení 
věcného břemene za účelem uložení nového 
kabelového vedení nízkého napětí 0,4 a vysokého 
napětí 22kV a rozpojovací skříně na pozemcích parc.č. 
40, 881, 1295, 1296, 1303, 1308, 1363, 1297/1, 
1307/4, 1351/13, k.ú. Hostivice ve prospěch firmy ČEZ 
Distribuce, a.s. s tím, že oprávněný uhradí veškeré 
náklady spojené se zřízením věcného břemene a 
úhradu 132 600 Kč. 

� Se změnou organizačního řádu MěÚ Hostivice. Ke dni 
31.3.2007 se ruší investiční odbor a k 1.4.2007 se 
zřizuje investiční oddělení a oddělení provozně-
technické správy a dopravy. Důvodem této změny je 
oddělení jednotlivých činností. Obě oddělení budou 
řízena přímo tajemníkem MěÚ. 

� Se smlouvou o poskytování pečovatelské služby mezi 
městem Hostivice a uživateli, dále s úpravou ceníku 
poskytovaných služeb s účinností od 1.4.2007. RM 
pověřuje starostku města podpisem těchto smluv. 

� S projektovou dokumentací k vydání stavebního 
povolení pro „Logistické centrum Hostivice, Tulipán 
park II. etapa – 2. stavba“, změna tvaru křižovatky 
v ulici Průmyslová. 

� Se změnou užívání drobné stavby u domu čp. 712, 
v ul. 5. května v Hostivici ze skladu na prodejnu 
textilu. 

� S předloženou měsíční zprávou na únor 2007 
v souladu se „Smlouvou o poskytování poradenských 
služeb CWE poradenství pro projektovou přípravu 
výstavby Kanalizace a ČOV Hostivice – II. etapa“ a 
předloženým měsíčním plánem na březen 2007. 

� S přístavbou rodinného domu na pozemku parc.č. 
371/4, st. parc. 215, k.ú. Litovice. 

� S tím, aby občané v ulici B.Němcové uhradili náklady 
na odvodnění svých nemovitostí dle rozpočtu 
dodavatele. Z této částky budou odečteny náklady 
původního realizovaného projektu. 



� S výběrem nejvýhodnější nabídky na „Zaměření 
liniového mapového podkladu kanalizačních řadů, 
rozšířené o zaměření vodovodní sítě“ firmy GEONET 
Praha, v.o.s. 

� S udělením státního občanství ČR pro paní Annu 
Žigovou, Hostivice, Hájecká 1081. 

� S uzavřením veřejnoprávní smlouvy mezi obcí Chýně a 
městem Hostivice na zajišťování přestupkového řízení.  

� Se zpřístupněním zápisů z komisí města po projednání 
v RM. Zápisy budou k nahlédnutí v kanceláři 
místostarostky. 

� S uvolněním odpisů pro financování oprav spojených 
s činností Technických služeb za 1. čtvrtletí 2007. 

� S pronájmem nebytových prostor (kanceláří) v budově 
TS pro paní Annu Matéovou. Záměr o pronájmu těchto 
prostor byl řádně vyvěšen na úřední desce. RM 
pověřuje starostku podpisem této smlouvy. 

� Dohodu o převodu práv a povinností spojenou 
s členstvím v Bytovém družstvu Cihlářka mezi Helenou 
Vlčákovou a Vlastou Suchou. Jde o bytovou jednotku 
B 03 Hostivice, Zimní 1581, a s tím spojenou smlouvu 
o nájmu bytu. 

� Dohodu o převodu práv a povinností spojenou 
s členstvím v Bytovém družstvu Cihlářka mezi 
Martinem Dyntarem a Michalem Pilíkem. Jde 
o bytovou jednotku A 22 Hostivice, Zimní 1580, a 
s tím spojenou smlouvu o nájmu bytu. 

� Se záborem cca 200 m2 Husova náměstí v Hostivici 
dne 08.04.2007 na „Den s Pražským deníkem“ za 
účasti zastupitelů města. 

� Se záštitou města a možností použití městského znaku 
při konání akce „Hostivice Klokánku“ dne 21.04.2007 
v hotelu ROXY. 

� Se zveřejněním záměru města prodat část pozemku 
parc.č. 1189/46, k.ú.Hostivice. Jde o pozemek, který 
byl v minulosti užíván jako zavážka a skládka 
po bývalé cihelně. 

� S uzavřením smlouvy o smlouvě budoucí na zřízení 
věcného břemene za účelem stavby „Elektronické 
mýto – II. etapa“ – zhotovení portálové konstrukce a 
el. přípojky nízkého napětí pro investora stavby 
Kapsch TrafficCom Construktion s tím, že oprávněný 
uhradí veškeré náklady spojené se zřízením věcného 
břemene a úhradu 10 000 Kč. 

� Se zveřejněním prodeje části pozemku parc.č. 1280, 
k.ú. Hostivice. Město hodlá uvést do souladu stav 
právní a skutečnost. 

� Doporučuje ZM schválit darování pozemku parc.č. 
357/463, k.ú. Litovice. Jde o Kruhový objezd – I. fáze 
– průsečíkové křížení ulice Čsl. armády, přeložka ulice 
Chýnická. 

� Se zveřejněním záměru pronajmout část pozemku 
parc.č. 470/3, k.ú. Litovice. 

� S pronájmem pozemku parc.č. 39, k.ú. Hostivice 
o výměře 1155 m2 na dobu neurčitou s tříměsíční 
výpovědní lhůtou za cenu 150 Kč/měsíc s tím, že 
nájemce bude po dobu nájmu hradit veškeré náklady 
spojené s údržbou a užíváním pozemku za 
předpokladu, že nájemce doloží:  
- registraci ustájení u Českomoravského sdružení 
chovatelů Hradišťko,  
- souhlasné stanovisko Inspektorátu Praha – západ 
KVSS k návrhu lehké stavby určené jako stáj, 
uskladnění krmiva a pracovních pomůcek 

� S přijetím věcného daru – kopírka od firmy 
COLDBECK. Pověřuje tajemníka MěÚ podepsáním 
darovací smlouvy. 

� S dodatkem č. 5 k Organizačnímu řádu MěÚ Hostivice 
s účinností od 1.4.2007. 

� S připraveným rozpočtem města na rok 2007 a 
doporučuje ZM jeho schválení. 

� Se Zásadami pro poskytování příspěvků z rozpočtu 
města a doporučuje je ZM ke schválení. 

 

Rada města Hostivice neschvaluje/nesouhlasí: 
� Se žádostí obce Chýně ve věci kvality vody a její 

případný odběr obnovením čerpání vody 
z Chrášťanských vrtů pro potřeby obce Chýně. Tato 
voda má překročeny normy dusičnanů, atrazinu, a 
zvýšené hodnoty síranů. Podle názoru Technických 
služeb by při míchání zdrojů vody nebyla pitná voda 
v kvalitě požadované vyhl. MZ č. 252/2004 ve znění 
pozdějších předpisů.  

� S pronájmem pozemků parc.č. 1151 a 1331/1, k.ú. 
Hostivice do doby ukončení současných aktivit na 
těchto pozemcích. 

� S projektovou dokumentací pro územní rozhodnutí pro 
stavbu „Bytový dům Hostivice“ na pozemku parc.č. 
575, k.ú. Hostivice z následujících důvodů:  
- Není splněn regulativ výšky u stanovení ohledně 
nepřekročování současné hladiny v ulici Novotného a 
neodpovídá rozvolněné zástavbě v této ulici. Nelze 
uvažovat o srovnání s byty v ulici Za Mlýnem, jelikož 
tato zástavba je oddělena izolační zelení.  
- Doporučujeme žádat minimálně jedno parkovací 
místo na jednu bytovou jednotku.  
- Nesouhlasíme s výstavbou zapuštěných bytů 
s ohledem na záplavovou oblast Jenečského potoka. 
Není doložen soulad s regulativem ohledně 
nezpevněné plochy.  
- Z důvodu již naplněného hydraulického zatížení ČOV 
po I. etapě její rekonstrukce. 

� S hostováním lunaparku v době od 10.04.2007 
do 22.04.2007 a od 08.10. do 28.10.2007. 

� Se zveřejněním záměru prodeje části pozemku parc.č. 
470/3, k.ú. Litovice. 

 
 

Letiště Praha 
Vážení spoluobčané, 
dne 8.3.2007 proběhlo setkání vedení Letiště Praha se 
starosty okolních obcí a městských částí. Celé setkání se 
neslo v přátelském duchu a logicky nám bylo představeno, 
jak je vše dokonalé a zajištěné. Opět nás generální 
ředitelka ing. Hana Černochová ujistila, že priorita je 
eliminace hluku, tedy zákaz přistávání nejhlučnějších 
letadel, progresivní poplatková politika, spolupráce 
s Řízením letového provozu atd. Při otázce, jaká bude 
další spolupráce s okolními obcemi, předala ing. 
Černochová starostovi Horoměřic panu Káškovi smlouvu 
s finanční hotovostí ve výši 13 526 940 Kč. Jistě 
pochopíte, že při představě, že tato částka bude rozdělena 
mezi 12 obcí, tleskal jen pan starosta, ostatní už toto 
nadšení nesdíleli. Pokud vedení letiště sečte částky 
vynaložené pro jednotlivé obce a městské části od roku 
2004, jsme samozřejmě v zajímavých číslech, ovšem na 
ohrazení, že to není pro Hostivici tak zajímavé, nám 
vysvětlil starosta Kášek, že jsme nejmladším členem 
tohoto sdružení. Zapomněl však podotknout, že MVDr. 



Chalupa z tohoto sdružení před lety vystoupil a já se mu 
ani nedivím. Pokud se peníze nedělí podle míry postižení, 
vzdálenosti od letiště, ale podle toho, jak dlouho jste 
členy, je to pro nás zajímavé zjištění. 
Nebudu vystupovat jako osoba, která je přizvaná na 
jednání se zástupci letiště, přijde byť s omluvou, ale o půl 
hodiny později a ještě nejedná, ale útočí. Jsem připravena 
jednat tvrdě, ale klidně bez afektu, protože každá mince 
má dvě strany a obě je nutné vidět. Jedna strana je doba, 
kdy tady letiště je, postup rozvoje, zaměstnanost a 
dostupnost bezpečného cestování, na druhé straně hluk a 
poškozování životního prostředí. 
V průběhu jara a léta bude probíhat měření hluku a na 
základě těchto výsledků povedeme jednání. Materiály, 
které jsme dostali, ať už jsou to opatření nebo čísla, která 
se týkají provozu letiště, nebo vynaložených financí, jsou 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu. 

Iva Koptová, starostka 
 

 
Pane „tajemníku“, děkujeme 
Život jsme naučeni dělit na tři etapy. 

V první etapě si užíváme dětství pod ochranou rodičů, a 
potíže, které řešíme, vždy můžeme přenést na rodiče. V té 
druhé etapě naplňujeme představy svých rodičů, 
zakládáme rodinu a věnujeme se dětem. Ve třetí části se 
věnujeme partnerovi, sklízíme plody své práce a užíváme si 
života. 

V této části je teď právě pan Jaromír Kratochvíl, který 
pracoval na městském úřadě jako tajemník, a je tak stále 
oslovován. Vzhledem k tomu, že je to osobnost, která pro 
Hostivici a její občany mnohé udělala, dovolte mi krátké 
poděkování. 

Pan Jaromír Kratochvíl se rozloučil s prací, ale jen 
částečně. Odešel z aktivního pracovního procesu, ale 
věnuje se práci v zastupitelstvu města, dál pomáhá nejen 
zaměstnancům úřadu, ale i občanům. 

V mém případě se musím poklonit a srdečně poděkovat, a 
to velice ráda. Když jsem přišla na úřad v minulém 
volebním období, byl to právě on, kdo mi pomáhal. Jeho 
vstřícnost, ochota pomoci a řešit potíže stále trvá. Zeptám-
li se kteréhokoliv zaměstnance nebo občana, má stejný 
názor. 

Přes velké životní rány není zatrpklý, je přívětivý a má 
srdce na správném místě. 

Míro děkujeme, přejeme Tobě a Tvé rodině krásné chvíle, 
barevný podzim života plný lásky. Ty umíš lásku dávat, 
nechť Ti je opětována. 

Iva Koptová, starostka 

 
 

ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ 
V měsíci březnu probíhaly v Hostivici práce pro jarní 
údržbu zeleně. Zkracovány byly především živé ploty u 
komunikací a keře v parcích. Práce prováděla firma 
Sadovnický a zahradnický servis, Praha 6. 
 

 
 

 
 

 
Foto M.Křižková a D.Čechová 

 
POLEMIKA-NÁZORY 
Reportáž psaná na radnici  
Středa 21.2. telefon, na druhém konci paní Čechová 
(referentka odboru životního prostředí MěÚ Hostivice). 
Účel telefonátu, vyřízení vzkazu od paní starostky, jedná 
se o pozvání na jednání MěÚ Hostivice se zastupiteli 
Letiště Praha, téma nová vzletová a přistávací dráha. Od 
paní starostky Koptové dobře vymyšleno, ten, kdo nejvíce 
kritizuje a brojí proti dráze, ať se zapojí do jednání a 
převezme spoluodpovědnost. Souhlasím. Odpovědnosti se 
nezříkáme. Problém spočívá v tom, že město Hostivice 



díky svému územnímu plánu s letištní dráhou již souhlasilo 
v roce 2005. 
Pondělí 5.3. jednání na radnici se zástupci Letiště Praha. 
Tak jak jsem předpokládal, velké ujišťování, nová letištní 
dráha nebude až zas tak škodlivá pro Hostivice a okamžitě 
dostávám s úsměvem příklad, že lidé žijící na Barrandově 
u dálnice jsou na tom hůř. Co jiného od zaměstnanců 
Letiště Praha čekat. Ale přece jenom, část obyvatel 
Jenečka by měla dostat nová protihluková okna, tak jako 
v Jenči. A pro město je Letiště Praha ochotno uvolnit 
peníze na zeleň. Že by ta dráha až tak neškodná přece jen 
nebyla? 
Jedním z důležitých momentů v celé věci je veřejné 
mínění. Proto ta ochota pustit okolním obcím nějaký ten 
peníz, zvláště teď, kdy vzniká jedno občanské sdružení 
za druhým, která jednoznačně odmítají nově 
připravovanou dráhu. Ostatně Ti občané, kteří novou 
dráhu také nechtějí, se k těmto občanským sdružením 
mohou, tak jako my, svými podpisy na petice proti 
výstavbě nové dráhy přidat. Adresy těchto občanských 
sdružení jsou:  
Občanské sdružení přátel Hendlova dvora 
www.letovadraha.wikidot.com/kontakt 
Občanské sdružení Nad Drahaňským údolím 
www.drahan.chabry.cz 

Josef Kuthan 
Strana Zelených Hostivice 

 
******************************* 

 
Vážení hostivičtí spoluobčané, 
jako řádně zvolený zastupitel našeho města se musím 
velmi důrazně ohradit proti článku pana Filipa 
Kratochvíla, předsedy MS ODS Hostivice, který ve 3. 
čísle HM hrubým a naprosto nedůstojným způsobem 
zaútočil svým článkem proti mé osobě. Záminkou mu byl 
můj mail, který jsem jako zastupitel města poslal na úřední 
adresu místostarostky Ing. Kratochvílové a který se 
záhadným (?) způsobem (či snad ODS cenzuruje úřední 
poštu?) dostal do jeho rukou. V tomto svém mailu jsem 
využil svého zákonného práva a ohradil se proti faktu, že 
zápis a usnesení z minulého ZM jsou v rozporu, ačkoliv 
by měly být ve shodě, navíc jsem se jako opoziční 
zastupitel vyjádřil i k práci obou uvolněných funkcionářek 
na radnici, sice ostře, leč slušně. Jako zastupitel jsem totiž 
hlasoval pro usnesení, které v zápise je řádně uvedeno, v 
usnesení ze ZM však chybí. Jak asi nazvat to, že starostka 
i místostarostka podepsaly usnesení ze ZM, které 
nesouhlasí s tím, o čem zastupitelé hlasovali? Dalo by se 
to nazvat i podvodem, musel by však být prokazatelný 
úmysl někoho uvést v omyl, čemuž já osobně v tomto 
případě nevěřím a proto jsem byl ve svém mailu velmi 
mírný, vezmeme-li naopak v potaz to, že celá záležitost se 
již řešila na 2 jednáních RM , 1 jednání ZM a nyní se bude 
řešit i na dalším ZM. Chtěl bych zdůraznit, že od ustavení 
nového ZM až do nynějška jsem se zdržel jakýchkoliv 
hodnocení kroků nového vedení radnice a dal mu možnost 
se projevit svou prací. Zajímavým faktem, náhodou, nebo 
chcete-li shodou okolností je však skutečnost, že útok na 
mou osobu přichází právě v době. kdy se ukázalo, že jsem 
nepodepsal žádné doklady, které by vedly k nárůstu ceny 
přístavby MŠ, že hospodaření města v r. 2006 skončilo 
přebytkem skoro 16 mil. Kč a že auditor neshledal v 
účetnictví města žádné podstatné závady. Toto vše bylo 
současným vedením města zpochybňováno, leč 
nepotvrdilo se. Chápu proto, že v zoufalé snaze mě 

pošpinit, pokouší se pan F. Kratochvíl zpochybnit mnou 
podepsané smlouvy, které však byly vždy řádně schváleny 
orgány města, v nichž byla zastoupena ve funkci 
místostarostky i nynější starostka Koptová, která pro jejich 
uzavření rovněž hlasovala (viz příslušné zápisy z RM a 
ZM). 

Ing. Jiří Pelc, zastupitel města 
 

Vážení spoluobčané, reagovat nebudu, pokud nechcete 
z Hostivického měsíčníku bulvár. Ten, kdo si dopisoval 
s MVDr. Chalupou a J.Kratochvílem si našel Koptovou. 
 

Poznámka k přebytku hospodaření: 
7,5 milionu Kč = přebytek z prodeje majetku města, 
který nebyl v rozpočtu na rok 2006. 
Další přebytek vznikl z vyššího výběru daní, než které 
byly v rozpočtu 2006 - např. 3 mil. Kč DPH, 1 milion Kč 
daň z příjmu právnických osob.  
700 tisíc Kč jsou cizí peníze, které musíme v roce 2007 
vrátit. 
Podrobně je uveden rozbor hospodaření za rok 
2006.na internetových stránkách města 
(www.hostivice.cz) . 

Iva Koptová, starostka 
 
 

Oni to ti vandalové taky nemají 
lehké … 
V březnovém čísle Hostivického měsíčníku se paní 
Kulhánková po právu zlobila na vandaly a vyjadřovala 
zároveň nepochopení, proč své nedobré skutky konají.    
Víte, ono je to asi tak, že všichni chceme být milováni, a 
když nejsme milováni, tak chceme aspoň být respektováni, 
a když nejsme ani respektováni, tak chceme být 
nenáviděni. 
Prostě chceme ve svém okolí vzbuzovat emoce a toužíme, 
abychom byli nějak vnímáni. Jinými slovy nechceme být 
přehlíženi. 
Ale co dělat, když neumíme nic, čím bychom mohli okolí 
kladně oslovit; když máme tu smůlu, že nás nic rodina 
nebo nejbližší společnost nenaučily? Neumíme udělat nic 
krásného, abychom vzbudili lásku, neumíme udělat nic 
přínosného a trvalého, abychom vzbudili respekt. Tak 
jednoduše uděláme něco, co aspoň uškodí a za co nás 
okolí vcelku po právu nenávidí. My vandalové to víme a 
nemáme z toho radost, ale pořád je to lepší než 
lhostejnost. Hlavně, že jsme vzbudili zájem a že po nás na 
světě něco zůstane. I kdyby to mělo být rozbité okno, 
ohnutá značka nebo vysypaný kontejner. Konečně máme 
něco, co jsme udělali skutečně jenom my…  
Obávám se, že vandalové nezmizí a stále nám budou 
škodit, dokud jim rodina nebo společnost nepomohou 
naučit se něco dobrého, za co bychom je mohli 
respektovat nebo dokonce milovat. Do té doby se jim 
musíme učit odpouštět a především  v nich vidět oběti. Jim 
se prostě tak blbý život přihodil, oni za to nemohou a ani 
nemohou být jiní. Možná jim až v tom příštím životě bude 
lépe! 
Je to laický názor, nejsem ani psycholog ani filosof, třeba 
je všechno úplně jinak ☺. 

Miroslav Pavliš 
 



P.S. Trocha historie nikoho nezabije…. 
Slovo vandal dnes pro každého z nás znamená synonymum 
k ničení, bezdůvodné krutosti, zkáze a popření všeho 
lidského. Přitom se ti původní Vandalové zřejmě ve svých 
krutostech, které nepochybně konali, nijak nelišili od 
svých současníků, ať už to byli Vizigóti nebo Hunové.  
Vandalové byli germánský kmen, jazykově patřící k 
východogermánské skupině indoevropské jazykové 
skupiny, pocházející údajně ze Skandinávie či břehů okolo 
Baltského moře. Hovořili vandalštinou. Jejich sídla jsou 
doložena v 1. století n. l. mezi Odrou, horní Vislou a 
pohořím Sudety, především na území dnešního Slezska. 
Určité stopy zanechali ve 2. století n. l. také na území 
Slovenska. 
 
 
 

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ 
Slavnostní vítání občánků proběhlo v obřadní síni 
Městského úřadu v úterý 20. března 2007. Celkem jsme 
přivítali 23 dětí - 9 dívek a 14 chlapců. Z dívek to byly 2x 
Lucie, dále pak Anna, Natálie, Nela, Barbora, Tina, 
Adriana a Veronika, z chlapců 2x Martin a 1x Matyáš, 
Tomáš, Jaroslav, Karel, Ondřej, Jakub, Bartoloměj, Josef, 
Nicolas, Antonín, Marek a Jindřich. Slavnostní akt 
doprovodily děti z 1. stupně základní školy pásmem básní 
a písničky pod vedením Ing. Vlasty Liškové. 
Sponzorským darem v podobě dárkových balíčků 
s hračkami a zákaznickou kartou přispěla firma Malvík 
z Hostivice. 
 

 
 

 
Foto J.Lukášek 

 
 
 
 

ZPRÁVY ZE ŠKOLY 
Pražská ZOO v zimě 
Hodně lidí si řekne, že je pošetilé pořádat výlet do 
ZOO v zimě. Co tam asi uvidíme, vždyť je chladno 
na nějaké procházky v zahradě. 
No a my ve školní družině jsme to zkusili. Dne 3. 
února, kdy člověk předpokládá třeskutou zimu, 
jsme si objednali výlet od cestovní kanceláře 
Kosmos právě za zvířátky. 
Zajímalo nás, co dělají v zimě. Tolik jsme se těšili 
na haldy sněhu a chování zvířátek na něm. Ale po 
sněhu ani památky, vždyť víte, jaká byla letoštní 
zima. Dokonce jsme si vyfotografovali rozkvetlý 
keř. No věřte, třetího února keř v květu. 
První plus byl vstup do ZOO v Praze. Skoro žádný 
návštěvník. Informační tabule u vchodu do zahrady 
ukazovala 42 návštěvníků. A nás bylo 36. Zahrada 
byla naše. Všude jsme byli první a bez strkání, že 
neuvidíme. Nad plakátem: "Moja dnes v prodeji" 
jsme nadšeně počítali peníze, že si ji koupíme. Už 
jsme jí připravovali družinu se šplhací sestavou. 
Plni očekávání jsme dorazili k pavilonu goril. Táta 
Richard dohlížel na svoji Moju, ale ta když nás 
uviděla, vesele přiběhla ke sklu, které nás od ní 
oddělovalo a začala rozpustile na nás ťukat. My 
jsme jí ťukáním na sklo také vítali. Její máma a 
teta odpočívaly, protože obě čekají miminka. Už se 
na ně taky těšíme. Tam jsme pochopili, že kupovat 
si Moju pro sebe, by bylo od nás sobecké, že patří 
do své rodiny. 
Prošli jsme skoro celou zahradu. Vyjmenovávat 
všechna zvířata, která jsme viděli, a co všechno 
jsme si o nich pověděli - to by zabralo celou 
stránku. Těch otázek, obdivování a radosti. To se 
nedá popsat, to se musí zažít. Když nás potkáte, 
rádi vám budeme vyprávět. V poledne jsme se zašli 
zahřát do restaurace, kde jsme si v teple snědli 
svojí svačinku, koupili horký čaj a někdo také 
oblíbené, ač nezdravé hranolky. Cesta autobusem 
domů rychle uběhla, ale zážitky ze zimního výletu v 
nás zůstanou na celý život. 

Vychovatelky školní družiny Hostivice 
V. Edrová, M. Pohůnková 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lyžařský kurz 9. t říd 
Blížila se 9. hodina ranní dne 10.2.2007, kdy se měli 
účastníci lyžařského kurzu 9. ročníků shromažďovat před 
jídelnou u staré školy. Když byly všechny kufry, lyže a 
ostatní věci naloženy do autobusu a všechny děti na 
správném místě, začal autobus startovat. 
Cesta na hory byla sice delší, ale lehce ubíhala. Když jsme 
dojeli před chatu, vynesli jsme zavazadla do chaty a 
následně do pokojů. Hned po aklimatizace v chatě jsme šli 
ukázat své umění na lyžích a snowboardu. Pro někoho 
tato chvíle nebyla zrovna hezkým zážitkem, protože na 
tom buď nikdy nestáli nebo to poněkud zapomněli, ale naši 
odvážní učitelé nás učili s vervou. Po každodenním 
lyžování jsme byli pro učitele a pro učitelské uvažování 
utahaní, ale zdání klame. Když odbyla desátá hodina 
večerní, která odzvonila večerku, pro někoho jako by 
únava byla pryč. 
Budíček byl v půl osmé a mezi snídaní, která byla v 8.10 
jsme měli čas na sebe. Okolo deváté jsme se 
shromažďovali už na lyžích a jezdili jsme do půl dvanácté. 
Po obědě jsme šli zase lyžovat, a tak to probíhalo celý 
týden kromě středy, kdy byl den oddechový. Týden uplynul 
rychle a už jsme odjížděli domů. 
Nikdo nelitoval, že jel, protože jsme se stačili více poznat a 
skamarádit a nakonec jsme zvolali "sportu zdar". 

Veronika Křížková a Jitka Tůmová, 9.A 

 
 
Lyžařský kurz 4. a 3. tříd 
Tak jako každý rok, i letos jsme pořádali lyžařský kurz pro 
mladší děti naší školy. Konal se 4. - 11.února 2007 
v Dolním Dvoře v Krkonoších a zúčastnilo se ho 31 žáků 
čtvrtých a třetích ročníků.  
Jako instruktoři lyžování se dětem věnovaly paní 
Bohumila Poláková, Klára Smažinková a Erika 
Macháčková. Po zdravotní stránce na děti dohlížela paní 
Marie Vodičková. Za ochotu a nasazení při práci s dětmi 
jim patří velký dík. I přes letošní nepříznivé sněhové 
podmínky jsme měli štěstí, trénovali jsme každý den a k 
naší velké radosti jsme zpět domů přivezli samé úspěšné 
lyžaře. V rámci týdenního pobytu si děti užily karneval na 
lyžích, závody ve slalomu a samozřemě i další soutěže a 
hry. Věřím, že všem zúčastněným se kurz líbil a odnesli si 
z něj spoustu krásných zážitků, nových zkušeností a 
dovedností. 

Mgr.Erika Macháčková, vedoucí kurzu 
 

 
 

 
 
Osmičky na horách 
17. února 2007 se sešla část 8.A. a 8.B. s radostí u 
autobusu a vyrazila směr Vítkovice v Krkonoších. Cesta 
byla dlouhá, ale stála za to. S příjezdem nás čekalo 
překvapení v podobě samotného Krakonoše. Ubytovali 
jsme se v chatě přímo na svahu Vurmovka, na kterém 
jsme strávili většinu příštího týdne a zažili spoustu 
nezapomenutelných zážitků. Pod dohledem pana ředitele 
Mareše a dalších učitelů jsme lyžovali a jezdili na 
snowboardech. To vše za krásného počasí, které nám přálo 
po celou dobu lyžařského zájezdu. Vyzkoušeli jsme i Ski 
areál Aldrov. Na 24. února se nikdo netěšil, ale lákala nás 
vyhlídka nadcházejících jarních prázdnin. Bez menších 
zádrhelů bylo vše fajn a už se těšíme na příští rok! 

Andrea Malcová a Barbora Sochrová z 8.B 
 

 



Lyžařský kurz sedmých tříd 
Žáci 7. A a B Základní školy Hostivice se od 11. do 
18.2.2007 zúčastnili lyžařského výcvikového zájezdu do 
Dolního Dvora v Krkonoších. 
Byli jsme ubytováni v krásně situovaném penzionu 
„Duha“, který se nachází na návrší nad sjezdovkou. 
Penzion i jeho okolí někteří z nás už znali, protože toto 
místo navštívili již ve čtvrté třídě, rovněž na lyžařském 
kurzu, a proto se těšili a byli zvědaví na to, jaké změny 
nastaly v tomto horském terénu. 
Ubytovali jsme se a ještě odpoledne jsme vyrazili na svah, 
abychom se rozdělili do družstev. Hned druhý den ráno 
začal náš lyžařský výcvik. Někteří jezdili na sjezdových 
lyžích a někteří na snowboardech. Jeden den jsme se 
všichni zúčastnili výcviku na běžkách, ve středu jsme byli 
také na večerním lyžování.  
Vyvrcholením týdne se staly očekávané závody – ve 
slalomu a poté v běhu na lyžích. Vítězové obou závodů 
byli odměněni diplomy a medailemi, zvlášť v kategoriích 
chlapců a dívek. Na prvních místech ve slalomu se 
umístili David Černý a Linda Eiseltová, v běhu na lyžích 
Ondřej Novotný a Tereza Majerová. 
Lyžařský zájezd byl úspěšný. Zdokonalili jsme se 
v lyžařských dovednostech a navzájem se lépe poznali a 
upevnili přátelství obou tříd. Velký dík patří celému 
obětavému pedagogickému doprovodu, všichni jsme se 
vrátili s celými končetinami i lyžemi. Poděkovat je třeba 
v letošní zimě – nezimě i svatému Petrovi za dostatek 
sněhu. Velkým přáním nás všech je, aby se povinný 
lyžařský výcvik konal každý rok. 

Za třídy 7.A a 7.B: 
Ondřej Novotný, Lukáš Soukup a Eliška Pudivítrová  

 
O projektu Zdravé zuby 
Tento projekt je sestaven jako komplexní výukový program 
péče o chrup pro 1. stupeň ZŠ. Jeho cílem je zlepšit ústní 
hygienu dětí a dosáhnout tak - jak sám název napovídá- 
zdravých zubů u budoucí dospělé populace. 
Každý rok jsou do naší školy zasílány pracovní listy, 
diplomy, samolepky a soutěžní karty, pomocí nichž jsou 
děti seznámeny s péčí o chrup. Paní učitelky s pracovními 
listy v hodinách pracují a snaží se děti motivovat (i pomocí 
soutěžní karty o hodnotné ceny) k preventivní návštěvě 
stomatologa. 
Projekt Zdravé zuby je realizován na všech školách v ČR 
již sedmým rokem. Více se o něm můžete dozvědět na 
internetových stránkách www.zdravezuby.cz 

Mgr. T. Dammerová 

 

RECITA ČNÍ SOUTĚŽ 
Příjemné odpoledne plné napětí a humoru zažili všichni 
účastníci letošního ročníku školního kola recitační 
soutěže. Humor spojoval většinu vybraných textů, básní i 
próz. Napětí pak provázelo děti při vyhlašování výsledků. 
Rozhodnout o tom, kdo z recitátorů pojede reprezentovat 
naši školu a město do obvodního kola, nebylo jednoduché. 
Poděkování a pochvala patří všem dětem. 
Nakonec porota po pečlivé poradě vybrala z jednotlivých 
kategorií celkem šest recitátorů: Mikuláše Svobodu 
s vyprávěním o psu Barykovi, Jana Cíglera s veselou 
básničkou Jeleni, Jana Mayera, který přednesl Turistickou 
příhodu s detektivní zápletkou, Kristinu Švábovou s básní 
Páni kluci, Barboru Dvořákovou a její vyprávění 
o Zrození maxipsa Fíka a Kateřinu Dvořákovou 
s úryvkem z knížky Dášenka čili život štěněte. 

Mgr.Jana Konývková 
 
 
Primární protidrogová prevence 
Naše škola ve snaze předcházet sociálně patologickým 
jevům u žáků a potlačovat je přichází s nabídkou primární 
protidrogové prevence. Její realizace zahrnuje jednak 
informovanost našich žáků v rámci výuky, jednak 
nejrůznější besedy a přednášky odborníků z řad 
psychologů, policistů zaměřené na nebezpečí návykových 
látek, ale i na problém šikany a zvyšování právního 
vědomí žáků. 
Dlouho jsme byli zapojeni do projektu Sám sebou, jehož 
autorka PaeDr.Z.Kašparová s námi nadále spolupracuje a 
provádí drogovou prevenci v jednotlivých ročnících – 
letos pracovala s 6.a 7.ročníky a ještě proběhne akce 
v 8.třídách. Samotné prevenci přechází práce s dětmi – 
diagnostika třídních kolektivů, vztahů mezi žáky a žáků 
samotných – zvláště věnuje pozornost dětem rizikovým a 
problematickým. Děti přístup p.Kašparové maximálně 
vítají, spolupracují s ní a využívají ke sdělování svých 
starostí, bolístek a mnohdy bohužel i závažných osobních 
problémů. Po skončení práce ve třídách právě tyto děti 
čekají na individuální rozhovor s p.Kašparovou. Byla to 
jejich potřeba, která nás vedla k tomu, abychom umožnili 
kontakt žáků s touto odbornicí v rámci individuálních 
konzultací přímo na naší škole – ty proběhnou ve dnech 
20.4. a 11.5.2007. 
Věříme, že jejich počet v budoucím roce zvýšíme – vždyť 
trend, kdy na ZŠ je k dispozici i školní psycholog, je nejen 
správný, ale hlavně potřebný. Toto berme jako první 
krůčky k jeho naplnění.  

Jitka Pecháčková 

 
 
9. školní ples 
V pátek 9.3.2007 se po roce opět rozzářila hostivická 
Sokolovna, ve 20 hodin skupina Bonasax svojí hudbou 
zahájila 9. školní ples. 
Pod cirkusovým šapitó, které předznamenávalo sobotní 
dětský karneval, se po úvodním slově představila děvčata 
z taneční školy Akcent se Slovanskými tanci Antonína 
Dvořáka. V průběhu celého večera starší i mladší děvčata 
této školy předvedla i další taneční vystoupení. Pod 
vedením paní Mgr. Romany Lisnerové nacvičila tance, 



charleston „Babičko prosím, Tě“ a předvedla taneční 
vystoupení na hudební skladbu Michaela Kocába Stáří. 
Zajímavý byl i scénický tanec na hudbu z muzikálu Vlasy, 
závěrem tři žákyně deváté třídy zatančily výrazový tanec, 
při kterém jim dělala společnost židle. Jednotlivé vstupy 
taneční školy Akcent doplnilo vystoupení tanečnice 
Veroniky ze Studia orientálních tanců Ajsha. 
Večerem provázela Petra Kellerová zpěvačka hudební 
skupiny Bonasax. Osvětlení zajišťoval pan Zdeněk Kuna. 
Večer zpestřila dražba posledních lístků tomboly, tak jako 
obvykle obsahovala zajímavé ceny. Již tradiční soutěž o 
nejhodnotnější ceny se opět setkala se zájmem 
soutěžících. Jejich letošní úkol byl překonat vytyčenou 
trasu s míčkem na talířku v co nejrychlejším čase. 
V závěru bych chtěla poděkovat všem, kdo se podíleli na 
přípravě plesu i těm, kdo přispěli dárky do tomboly.  
Doufám, že všichni strávili příjemný večer a zachovají 
našim plesům přízeň. 

Jitka Háková 

 
 

 

Chcete si něco vyrobit, 
vyzkoušet si něco nového? 
 

Přijďte do Klubu šikovných maminek a přátel tvoření. 
Sejdeme se ve čtvrtek 19.4. v 19.00 hod v budově staré 
školy. 
Budeme pracovat technikou 3D Decoupage. Vznikne 
zajímavý obrázek, který potěší vás i vaše blízké. 
Pořádá CDP Hostivice. Cena 250 Kč 
V případě zájmu se přihlaste na tel.čísle 777 325 705 nebo 
na jihak@seznam.cz. 

 
 

OZNÁMENÍ 
 

Vyhlašuji 
z organizačních důvodů 

na dny 
4. května (pátek) 

a 
7. května(pondělí) 

ředitelské volno 
Mgr. Josef Mareš, ředitel školy 

 
 
 
 

Novinky - nejen pro tatínky a 
maminky 
 

ZÁPIS K PŘEDŠKOLNÍMU 
VZDĚLÁVÁNÍ DO MATE ŘSKÉ 
ŠKOLY HOSTIVICE 
 

Děkujeme, že stále pomáháte!  
   Znáte společnost MCA a.s.? Že ještě moc ne? To my, 
děti ve školce, už dlouho!  
   Loni na jaře nám společnost pomohla se školou 
v přírodě. Bylo to v době, kdy začínala přístavba nových 
tříd a my jsme potřebovaly být co nejdéle mimo stavební 
ruch, aby se nám něco nestalo. Příspěvek 30.000 Kč jsme 
využily báječně, a k tomu jsme ještě dostaly slušivé 
kšiltovky! 
   A že lidé z MCA a.s. mají nás - prťata - opravdu rádi, 
navštívili nás před vánoci a slíbili při otevírání nově 
postavených tříd i další dárek. Co to bylo, jste jistě poznali 
z fotografií! Z velikých krabic vybalili, zapojili a v pátek 2. 
března slavnostně předali dva krásné velké televizory. 
Tedy - ne, že bychom pořád sledovaly televizní program, 
to ne, ale někdy se pohádka nebo chytré a poučné vysílání 
pro nás, děti, náramně hodí. 
   Děkujeme Vám - hodným pánům a paním z MCA a.s. - a 
moc Vás pozdravujeme!!! 

Vaše děti ze třídy Rybiček a třídy Včeliček 
Mateřské školy Hostivice 

 

Díkem a přáním všeho dobrého se ráda připojuji. 
Jana Kozlová, ředitelka 



 
 

 
 
 
Divadlo v MŠ:  
Zveme děti s doprovodem 11. dubna v 10.00 hod.  na 
představení Hastrmánkovo jaro  / hraje Divadlo Úsměv 
Ludmily Frištenské/ 
 
======================================== 
 
"Čarodějnice" na zahrad ě školky:  
Všechny malé i velké čarod ějnice a čarodějníci  se 
slétnou na zahradu školky 26. dubna v 16.00hod.  
Budeme soutěžit, opékat vuřty a hezky se bavit (věříme, že 
nás nezaskočí nepřízeň počasí...). 
 
 
 
 
 
 

Klokánek          
 

Klokánek a jaro 

V únoru jsme v Klokánku uspořádali Masopustní rej. Děti 
si užily plno legrace, Klokánek se jen hemžil 
pohádkovými bytostmi. Pozvání na tuto akci přijala paní 
starostka Iva Koptová s manželem, a tím nám udělala 
velkou radost. 

Paní starostce, radě města a zastupitelstvu chceme také 
poděkovat za výrazněji vstřícnější přístup k jednání 
o budoucnosti budovy, než jsme pocítili v minulých 
letech. 

Budova je ve vlastnictví města Hostivice a Fond 
ohrožených dětí má budovu v nájmu již třetím rokem. 
Veškeré náklady na opravy, či rekonstrukce vně i uvnitř 
budovy, si FOD do nynější doby hradil sám, 
ze sponzorských darů, kasiček, grantů apod, někdy i 
s malým přispěním města. Bylo to mnohdy velmi náročné. 
Za minulé dva roky jsme z těchto zdrojů postavili moderní 
dětské hřiště, vyměnili všechna nevyhovující okna, 
opravili zdravotechnické instalace a postavili půdní 
vestavbu, kterou využíváme jako terapeutickou místnost.  

V letošním roce nás čeká velká oprava střechy, oprava 
oplocení s vjezdovou bránou a stavba přístřešku na 
popelnice. S financováním těchto prací nám pomůže 
ve velké míře město, a to zřízením takzvaného Fondu 
oprav, na který se budou ukládat peníze z nájmu, jež 
pravidelně platíme. Jde asi o 1/3 z ročního nájmu. Budova 
Klokánku již není zrovna v dobrém stavu a je téměř jasné, 
že nutnost různých oprav, či rekonstrukcí bude stále 
častější.  

S opravou oplocení nám nabídly pomoc stavební firmy 
Stavitelství Bláha, Klika&Dvořák a Risl spol.s.r.o. Moc 
jim za to děkujeme. 

24.3. proběhlo představení Anny Mlinarikové, džezové 
houslistky v hostivické Sokolovně, bylo nám moc líto, že 
přišlo velmi málo lidí. Představení bylo nádherné a 
vystoupily i děti z Klokánku. I při tak malém počtu se 
vybralo úžasných 8.000 Kč. Vím, že uspořádání takové 
akce, je velmi náročné. Děkuji slečně Mlinarikové a všem, 
kteří přišli. Peníze využijeme na nákup jarních botiček a 
ošacení pro děti. 

Lenka Jansová 
 

***************** 
 

Smlouvu a její úpravu řeší JUDr. Vohradská, poté bude 
předložena zastupitelstvu města. Budova i nadále zůstane 
ve vlastnictví města, budeme tedy zhodnocovat majetek 
města a ze stejného nájmu dávat určitou část do pomyslné 
kasičky na případně nákladnější úpravy. 

Iva Koptová 
starostka města 



 
 

 
 

 
 
 

HOSTIVICE KLOKÁNKU 
V dubnu, konkrétně 21. dubna 2007, proběhne 
v RESTAURANTU ROXY akce nazvaná „Hostivice 
Klokánku“,  
Záštitu nad touto akcí poskytlo město Hostivice a pozvání 
přijala paní starostka. 
Výtěžek z této akce použijeme částečně na opravy budovy 
(střecha apod.), částečně na letní aktivity dětí. 
Akce "Hostivice Klokánku" se uskuteční dne 21.4.2007, 
a to ve dvou částech. 
Odpolední program pro děti 14.00-18.00 hodin - vystoupí 
divadélko Romaneto, soubor Vanda a Standa, bude dětský 
raut, je pozváno 30 dětí z Klokánku, které budou mít vše 
zdarma. Bude prostor pro cca 20 dětí z okolí, pro 
spoluobčany bude možnost přijít, zúčastnit se akce, 
vstupné nebude, jen budeme rádi za sponzorský příspěvek, 
který budou moci dát přímo zástupcům Klokánku 
(doporučená výše sponzorského příspěvku bude cca 75 
Kč/dospělá osoba). Jednáme o účasti celebrit, vše bude 
jasné během několika dnů. 
Večerní program - bude hrát New Prague Dixieland, 
vysoká gastronomie - kábulská kuchyně, česká kuchyně - 
forma rautu, nápoje nealko, pivo, víno vše zdarma, opět 
bude doporučený sponzorský příspěvek (500-1000 
Kč/osoba - adekvátní hodnota poskytnutých služeb a 

programu - přímo zástupcům klokánku) proběhne 
seznámení s klokánkem, dražba dětských obrázků...... 
Opět jednáme o celebritách.... uvidíme. Kapacita 
večerního rautu bude 100 osob. 
Prozatím jediným partnerem - pořadatelem akce je náš 
restaurant, Corintia Towers Hotels Praha a Restaurant 
U Smrku v Jenči zapůjčí na akci inventář zdarma, za což 
jim velice děkujeme. 

Miroslav Davídek 
 

 

Rozhovor 
s Tomášem 
Dvořákem 

 

Jak se Vám žije v Hostivici 
a proč jste si k bydlení 
vybrali právě naše město?  
V Hostivici se nám, troufám 
si odpovědět za celou 
rodinu,žije moc dobře. 
Přestěhovali jsme se z 
řepského sídliště, což byl 

jen kousek cesty, co se vzdálenosti od centra Prahy týče. 
Ale prostor a podmínky k životu nemalé rodiny zde máme 
o mnoho lepší.  
Hostivice byla jedna z několika možných lokalit,mezi 
kterými jsme vybírali. Spolu s kamarádem, bývalým 
desetibojařským kolegou a současným sousedem a našimi 
drahými polovičkami, jsme nakonec zvolili Hostivici pro 
její polohu, dostupnost a přiklonili jsme se též k tomu, co 
samotné město skýtá za možnosti, a to i vyhlídkově. Moc 
na nás zapůsobilo i okolí.  
 
Co byste tu změnil a co se Vám naopak líbí?  
Rozhodně nechci nic a nikoho kritizovat, ale myslím, že si 
všichni oddechneme, až bude dokončen úsek karlovarské 
dálnice mezi Prahou a Pavlovem. To cítím jako 
nejpodstatnější věc blízké budoucnosti. Jinak bych změny 
nechal na kompetentních lidech.  
Fandím všem změnám, které prosvětlí město a budou 
nápomocny jeho obyvatelům, ale které nemění výrazně 
jeho ráz. Což se bohužel o všech změnách za poslední 
roky říct nedá. Na každý pád výrazně převládají líbivé 
pocity. Podrobně znám především Litovice a jsem rád, že 
jsme mohli postavit dům právě zde.  
 
Jak jste spokojeni s místní školou a školkou?  
To je spíš dotaz pro manželku, ale sám vnímám jako velké 
plus rozšíření školky o další dvě třídy. Jen je škoda, že asi 
prozatím není dostatek financí k podobnému kroku, 
dostavbě nové základní školy. Naše starší děti prošly 
školkou a teď chodí do čtvrté třídy, tedy ještě do 
historické budovy školy, která má své určité kouzlo. 
Chodí tam rády a stejně tak naše nejmenší do školky. Ale 
s rostoucím počtem obyvatel města bude kapacita obou 
zařízení více než nedostačující.  
 
Jak to děláte, že se vždy tváříte tak optimisticky?  
Nejspíš to bude tím, že ve své podstatě jsem velkým 
optimistou, který má ovšem také své šedivé dny. Ale 



snažím se vždy uchovat aspoň trošku energie na dobrou 
náladu, i když k ní vždy není zrovna důvod.  
 
Jde to skloubit - náročné zaměstnání vrcholového 
sportovce a rodina?  
Z vlastní zkušenosti si troufám říci,že ano. Ale je to velmi 
individuální náhled. Ne vždy to jde zcela hladce, ale při 
dostatečné toleranci se dá zvládnout skoro vše.  
 
Jak zvládá Vaše rodina Vaší popularitu a zájem médií?  
Tak zvaně jsme si zvykli. Ale nijak bych to s mou 
popularitou nenadsazoval. Sám si připadám a snažím se 
být normálním členem společnosti. Takže to zvykání 
nebylo nijak složité.  
 

 
 
Kolik času věnujete tréninku a jak je "bolestivý"? 
Teď, tedy prakticky na konci mé aktivní sportovní kariéry, 
už to nejsou nijak ohromující čísla. Bývalo to horší, ale i 
tak na stadionu a sportovištích opět trávím spoustu času. 
Začal jsem ve svém klubu - Dukle Praha působit již jako 
trenér, a to je především časově náročná práce. 
S bolestivostí už to též není tak hrozné. Přičítám to přímé 
úměře k výkonnosti. Už nejsem s to zvládat takové 
tréninkové dávky, tedy výkonnost už též není taková, ale 
velikou výhodou je, že už mě sportování nebolí a dělá mi 
stále stejnou radost, jako dříve.  
Co se týče mé účasti v taneční soutěži, tak to byla velice 
zajímavá a pro mne obohacující zkušenost, která stála 
spoustu sil, ale především psychických. Od atletiky jsem 
si plánovaně odpočinul a jediným oříškem bylo sladit 
všechny mé ostatní aktivity právě s tancem a rodinou. Spíš 
tedy musím říct, že se mi po fyzické bolesti už stýskalo, 
tedy té, která mi nebrání v tom, co dělám. Ony takové 
bolavé nohy únavou po tréninku, jsou někdy i příjemná 
záležitost.  
 
Jak slavíte Velikonoce? 
Velikonoce jsou pro mne velice milé svátky a hezká 
tradice,kterou spíš chovám ve své paměti,jelikož jsou 
kalendářně v období přípravy na atletickou letní sezónu a 
jen velice zřídka jsem během posledních patnácti let trávil 
tento čas doma, respektive v Čechách. 
Nebude tomu jinak ani letos,takže pomlázku plést nebudu 
a všechna má děvčata bude muset za mne vyprášit někdo 
jiný.  
 

Děkuji za rozhovor. 
M.Křižková 

Hostivice před sto lety            část první 
V novém seriálu z hostivické historie se podíváme, 

jak Hostivice vypadala a co se v ní dělo před sto lety, tedy 
v prvních asi dvaceti letech na počátku 20. století. V této 
době, která zahrnuje závěrečné období Rakouska-Uherska, 
1. světovou válku a vznik Československé republiky, 
tvořily území nynějšího města dvě samostatné obce, a to 
Hostivice a spojené obce Litovice – Břve – Jeneček. 

První díl seriálu věnuji popisu, jak Hostivice na 
začátku 20. století vypadala. V Historickém lexikonu obcí 
ČR 1869–2005, který vychází z pravidelných sčítání lidu a 
loni ho vydal Český statistický úřad, najdeme ve 
sledovaném období tyto souhrnné údaje o počtu domů a 
obyvatel za všechny části nynějšího města dohromady: 

 

Rok 1900 1910 1921 

Počet domů 254 298 333 

Počet obyvatel 2 291 2 564 2 802 
 

Údaje o vývoji mezi roky 1910 a 1921 poněkud 
zkresluje skutečnost, že v roce 1920 obě obce dočíslovaly 
starší domy, které neměly vlastní číslo popisné. 

Podrobnější údaje pro jednotlivé části nejsou 
v obecních kronikách a dalších podkladech zaznamenány 
v dostatečném rozsahu a některé se navíc nejeví příliš 
věrohodně. Pro zajímavost shrnu údaje, které zpracoval 
v roce 1894 František Boh. Škorpil ve svém Popisu 
okresního hejtmanství Kladenského. Tehdy žilo 
v Hostivici 1 124 obyvatel, v Litovicích 503, na Břvích 
299 a v Jenečku 340, celkem tedy 2 266 lidí. 

Na začátku 20. století všechny obce jen pomalu 
měnily svůj zemědělský charakter. 

Vlastní Hostivici tvořilo v roce 1900 asi 130 domů. 
Kolem náměstí se rozkládaly statky, ve svahu k nádraží 
stály domky tzv. domkářů, lidí s menší výměrou 
zemědělské půdy, která je neuživila. V prvních letech 20. 
století se nejvíce stavělo v oblasti u nádraží, kolem nynější 
Žižkovy ulice, hlavně díky této výstavbě se zvýšil do roku 
1919 počet hostivických domů na 169. V roce 1912 
vyrostla v Jiráskově ulici, tehdy na kraji obce, vojenská 
kasárna. V polích severně od Hostivice se nacházela již od 
roku 1874 dělostřelecká kasárna, která sem byla 
přemístěna z pražské Hvězdy. Východním směrem 
zástavba končila zájezdním hostincem čp. 1 (nyní opět 
restaurace U Koruny), na který navazovala továrna na 
výrobu šroubů a nýtů založená v roce 1899 Antonínem 
Staňkem. Drážní vodárna pod náspem smíchovské trati 
stála o samotě. Jižním směrem zastavěné území uzavíraly 
statky za Litovickým potokem a za nimi byla postavena 
v roce 1906 při cestě na Sobín nová škola a Dlabačova 
vila. Západně od náměstí stál pouze zámek s dvorem, ke 
kterému patřila velká zámecká zahrada. Za ní bychom 
směrem do Litovic našli už jen hřbitov zřízený v roce 
1830, na kterém se pohřbívalo asi sto let. Dnes tento 
bývalý hřbitov slouží jako park u školky. Vlastní 
Hostivice rostla ze všech částí tvořících nynější město 
nejrychleji, nepochybně proto, že zde byla škola, 
železniční stanice i první továrna. 

Litovice vstoupily do 20. století s 52 domy kolem 
náměstí 1. máje a ulic U Sádek a K Rybníku a části ulice 



Litovické zhruba k hrázi Litovického rybníka. Do roku 
1920 se zvětšily o pět nových domů. Dům pro osm 
deputátnických rodin dobově zvaný „vila“ postavil c. k. 
velkostatek v roce 1904 na severní straně náměstí 1. máje, 
v dřívější zahradě velkostatku. Další domy vznikly kolem 
hráze tehdy zrušeného Litovického rybníka směrem 
k Hostivici, kde už dříve stál litovický kontribučenský 
špýchar, a dvě čísla popisná se oddělila od starších domů 
v ulici K Rybníku. V místech nynější Haklovy ulice už 
byla zřízena cihelna. 

Na Břvích bylo v roce 1900 38 domů a za 20 let 
vznikly jen dva nové. 

Situace v Jenečku je nejméně přehledná. Území 
Jenečka, tehdy zvaného Malý Jenč, bylo při zavedení 
katastrálních obcí (nyní se tyto jednotky nazývají 
katastrální území) v druhé polovině 18. století rozděleno 
mezi Hostivici a Litovice a obecní zřízení z roku 1849 
vzalo za základ místních (politických) obcí právě 
katastrální obce. Tak se stalo, že větší část Jenečka patřila 
do spojené litovické obce a 9 domů v nynější Novotného 
ulici připadly Hostivici. V hostivické části přibyly do roku 
1920 tři domy a v litovické části asi 7 domů, hlavně mezi 
ulicí Novotného a Jenečským potokem. Zástavba mezi 
malojenečskou návsí a karlovarskou silnicí vznikla až 
později. 

Jiří Kučera 
 

 
Hostivické nádraží na pohlednici z roku 1909 
 

 
Vila učitele Aloise Saifrta u nádraží, v Havlíčkově ulici, 
byla postavena v roce 1908 jako přízemní 
 

 
Výřez pohlednice z roku 1909 ukazuje východní stranu 
Husova náměstí 
 

 
Dům čp. 83 v Jiráskově ulici na jedinečném snímku 
z počátku 20. století 
 

 
Vojenský areál v Jiráskově ulici postavený v roce 1912 
 

 
Dům pro deputátníky, tzv. vila v Litovicích 



 
Nově objevená břevská pohlednice ze začátku 20. století 
ukazuje vpravo bývalý gloriet u Kaly a vlevo dole bývalou 
myslivnu u Kaly 
 

 
Břevský statek čp. 2 (nyní 1068) v ulici U Ovčína a 
zvonička na pohlednici z roku 1913 
 
 
 
 
 

Církev 
československá 
husitská  

 
Vážení přátelé, sestry a bratři, 

od loňských Velikonoc uletěl rok 
jako voda (snad jsem to přirovnání nezmotal, přijde mi 
divné, že by voda měla nějak létat...) 
a už i letošní Velikonoce jsou minulostí. Snad se mi to 
nezdá, ale mám pocit, že všeobecné povědomí 
o Velikonocích jako největších křesťanských svátcích je 
o trochu větší než v minulých letech.  

Pokud jde o zprávy z naší Náboženské obce, mám tu jen 
několik málo bodů.  

S koncem března vypršel čas výstavy fotografií v našem 
sboru. Když píšu tento článek, je 20.března a návštěvnost 
z Vaší strany (tedy bez přespolních návštěvníků) je 
o polovinu vyšší než u výstavy předchozí. Přikládám 
fotografie z vernisáže, abyste měli trochu představu, jak to 
u nás vypadalo. 

 

 
 

 
 

Dne 15.dubna oslavíme v Tuchoměřicích 80. výročí 
od založení tamější Náboženské obce. Jak jsem již 
několikrát psal, tuchoměřická i hostivická NO často 
bývaly spojeny a jsou i nyní. Některé vesnice patřily 
nejdřív pod Tuchoměřice a teď jsou pod Hostivicemi, 
takže ta propojenosti je veliká. Bude to takové společné 
setkání, pozváni jsou i bratři a sestry z NO Kobylisy, se 
kterými udržujeme úzké a přátelské vztahy. Účast přislíbil 
i patriarcha naší církve ThDr. Tomáš Butta, tak uvidíme, 
jestli mu jeho nabitý program umožní mezi nás přijet. 
O této akci napíšu více příště, až budu vědět, jak dopadla. 

 

A poslední, i když poněkud předčasná zpráva, počátkem 
května plánujeme s mým divadlem další výlet do Trutnova 
k místnímu Klubu vozíčkářů, který sídlí na husitské faře. 
Připomeneme tedy i v takto vzdálenějších místech, že 
existují Hostivice a kde přibližně leží. 

 

Tentokrát píšu jen velice stručně, aby se sem vešla ještě 
aspoň jedna fotografie z výstavy.  

 

Přeji Vám krásné jaro plné všeho příjemného, co k jaru 
patří a za měsíc nashledanou. 

Vladislav Pek 
 

 



FINANČNÍ PORADENSTVÍ    11. 
 

ČESKÁ PENZIJNÍ REFORMA A REFORMA  
U NAŠICH SOUSEDŮ 
Vážení spoluobčané, 
o nutnosti penzijní reformy v naší zemi nelze 
pochybovat, zatím bohužel zůstává jen u politických 
debat. Demografické stárnutí populace nelze zastavit, 
přibývá lidí v důchodovém věku na úkor ekonomicky 
aktivních osob. Výše průměrných důchodů v ČR dosahuje 
8 tisíc korun měsíčně (v Rakousku je to 1 500 eur), 
současný způsob stanovení výše starobního důchodu 
diskriminuje osoby s nadprůměrnými výdělky atd. Těch 
problému je daleko víc.  
Především by mělo dojít při reformě k oddělení majetku 
akcionářů a klientů, což by umožnilo zavést různé 
investiční profily od těch konzervativních až po ty 
rizikové.Součástí reformy by mělo být také zvýšení 
příspěvku zaměstnavatele, stejně jako státního příspěvku u 
penzijního připojištění. 
Každá z politických stran si ale reformu důchodového 
systému představuje jinak. 
ODS chce zavést rovný důchod ve výši 20 % průměrné 
mzdy, snížení odvodů na sociální pojištění a velký prostor 
pro soukromé spoření. 
KDU-ČSL navrhuje dobrovolný OPT-OUT, to znamená 
možnost částečného vyvázání plateb na sociální pojištění 
do soukromých fondů a snižování pojistné sazby 
v závislosti na počtu dětí.  
Zelení navrhují obdobu dobrovolného OPT-OUTU. 
Problémem bude získat pro reformu alespoň část poslanců 
ČSSD a KSČM, nemají totiž ve svém prohlášení 
skutečnou důchodovou reformu. ČSSD trvá na dominantní 
roli průběžného systému spolu se zavedením virtuálních 
účtů, které však nic neřeší. 60 % penzí přiznaných tímto 
způsobem bude dlouhodobě pod hranicí průměrné mzdy.  
Budoucnost našich dětí je velmi nejistá. Zatím jim 
nezbývá nic jiného, než od třiceti let začít spořit na 
důchod, nástrojů pro tyto účely naštěstí existuje mnoho.  
Podívejme se, jak se s tímto problémem vyrovnali naši 
sousedé v Rakousku, Švýcarsku a na Slovensku.  
V Rakousku si spoří na stáří 76,4 % obyvatel. Důchodová 
reforma tu proběhla před třemi roky a důchodový systém 
je třípilířový. První pilíř vyplývá ze zákona, druhý je 
podnikový a třetí dobrovolný – individuální.  
Ve Švýcarsku je systém také třípilířový. První pilíř je 
státní, na druhém se finančně podílí zaměstnanec i 
zaměstnavatel a třetí pilíř je soukromý a peníze do něj 
vložené jsou vázané do 60 let věku střadatele. Existují zde 
tzv. podpůrné finanční nástroje jako např. životní 
pojištění, které je ve Švýcarsku zvýhodněné tím, že 
výnosy jsou zcela osvobozené od daní. 
Na rozdíl od nás penzijní reforma na Slovensku pokročila 
již do třetího roku své existence. I zde se skládá ze tří 
pilířů. První pilíř je tvořen povinnými odvody z hrubé 
mzdy podle Zákona o sociálním pojištění (jde o tzv. 
průběžný systém).Druhý pilíř je účinný dle Zákona o 
starobním důchodovém spoření, kdy občané od 18 – 52 let 
se mohou rozhodnout, zda zůstanou pouze v průběžném 
systému a budou dál platit pouze Sociální pojišťovně 
celých 20 % ze své hrubé mzdy nebo si zvolí soukromou 
důchodovou správcovskou společnost (DSS), která povede 

jejich osobní účet a které budou odvádět 9 % hrubé 
mzdy.Lidé starší 52 let zůstávají nadále v průběžném 
prvním pilíři. Každá z těchto DSS musí založit tři typy 
fondů – konzervativní, vyvážený a růstový. Tyto 
prostředky jsou osobním majetkem pojištěnců a podléhají 
dědickému řízení. Třetím pilířem zůstávají nadále penzijní 
fondy, kde je možné získat státní příspěvek a daňové 
úlevy zůstávají jako doposud. Na Slovensku dříve 
pochopili, že bez reformy by se za dvě nebo tři desítky let 
ocitli v bídě.  

Ing. Milena Kysilková 
Finanční poradkyně 

 
 
 

Co budeme dělat s odpady?  3.část 
 
Třídění v domácnostech 
Třídění odpadů je velmi snadné, dá se provozovat jak 
v garsonce, v paneláku, ve velkém městě, tak ve 
vícegeneračním domku na venkově. 
Několik možností jak v domácnosti třídit odpady. 
Třídění využitelných odpad ů 
Domácnosti disponující velkým množstvím prostoru, 
sklepem, kůlnou apod. si mohou dovolit luxus oddělených 
odpadkových košů, nebo například samostatných pytlů na 
jednotlivé druhy odpadu. Pokud se jeden z košů, nebo 
pytlů naplní, stačí jej vyprázdnit do příslušného kontejneru. 
Je-li místa poskrovnu je možné použít třeba starou krabici 
od bot a do ní odkládat všechen využitelný odpad – 
sklenice, plastové lahve, papírové obaly. Jakmile se 
krabice naplní odneseme krabici ke kontejnerům a na 
místě roztřídíme do příslušných nádob. 
Pokud není místa nazbyt, je tu ještě jedno řešení - odpad 
se během dne odkládá do igelitové tašky a druhý den ráno 
při cestě do práce se odloží do příslušných kontejnerů. 
Rozhodně se tedy nejedná o „práci navíc,“ jak často zní 
oblíbená výmluva, záleží pouze na ochotě každého. 
Institut zp ětného odb ěru 
Zpětný odběr je novinka, která byla zavedena s novým 
zákonem o odpadech v roce 2001. Jejím účelem je 
přenesení odpovědnosti za některé druhy odpadů přímo 
na výrobce. Zpětný odběr se týká většinou takových 
použitých zařízení, které se po ukončení své životnosti 
stávají nebezpečným odpadem, jedná se o minerální oleje, 
elektrické akumulátory, galvanické články a baterie, zářivky 
a výbojky , pneumatiky a lednice používané v 
domácnostech. Tyto výrobky, v případě že již dosloužily, 
jsou výrobci povinni od spotřebiče zdarma odebrat zpět. 
Tedy, pokud Vám doslouží lednička, máte plné právo ji 
přivézt k prodejci, u kterého si koupíte novou, i když nákup 
nové není podmínkou, stejně tak můžete v pneuservisu 
odevzdat ojeté pneumatiky, v autoservisu vyjetý olej a 
v prodejně elektro pak staré zářivky, nebo vybité baterie.  
Kam s vyjetým olejem nebo barvou?  
Obaly s technickými oleji, barvami, ředidly a jinými 
chemickými látkami odevzdejte na místa určená ke sběru 
nebezpečných látek, většinou do sběrného dvora. Oleje se 
sbírají také na benzínových pumpách. Ve většině případů 
je toto uvedeno na etiketě výrobku.  
Je normální, že svozový v ůz sesypává kontejnery na 
tříděný odpad dohromady?  
Ke svozu kontejnerů na tříděný odpad se běžně používá 
stejná technika jako je tomu u svozu směsných 
komunálních odpadů. Pokud svozový automobil sváží 
tříděný odpad, měl by být viditelně označen nápisem 



sbírané komodity. Pak nedochází k pochybnostem občanů 
o sesypávání odpadů. 
Existují ale i případy, kdy k vysypání tříděných odpadů 
do směsného odpadu skutečně dojde. Jedná se většinou 
o situaci, kdy jsou odpady nesprávně tříděny. Pokud se 
totiž v kontejnerech na tříděný odpad vyskytuje směsný 
odpad nebo je odpad natolik znečištěný, že není možné 
ani jeho dotřídění, celý obsah kontejneru je znehodnocen a 
musí být odvezen na skládku. Proto je tak důležité třídit 
správně! 
 

 

Z dopisů čtenářů 
Poděkování tr.tr. V ěře Marešové 

U příležitosti 15. výročí založení 
tanečního souboru „Marešky“ touto 
cestou děkujeme její zakladatelce 
paní Věře Marešové. Je to žena 
drobné, nenápadné, však pružné 
postavy, matka dvou fajn dětí, žena 
s velkým srdcem a milovnice 
zábavy a sportu všeho druhu. 

Věra svému kroužku věnovala 
hodně úsilí, času a trpělivosti. 
Musela se vypořádat s přicházející 

a odcházející pubertou svých členek, s nervy 
při dokončování rozdělaných nápadů či dolaďování detailů 
na poslední chvíli. I přes to všechno se stále s optimismem 
po hlavě vrhá do dalších nových příležitostí ukázat, co 
soubor „Marešky“ umí. 

Tento soubor, který Věra založila, skýtá, kromě 
možnosti si dvakrát týdně přijít zatancovat, také spoustu 
dobrodružství, poznání a radosti z proběhlého vystoupení.  
Nejspíš proto v Hostivici už 15 let zapouští své kořeny. 

Zakládající děvčata, která byla u zrodu souboru, kdy se 
„Marešky“, ještě ani „Marešky“ nejmenovaly (říkaly si 
„Hopsinky“, což byl neoficiální název, který se 
k veřejnosti snad nikdy ani nedostal), jsou už ta tam. Věra 
Marešová jako zakladatelka a tanečnice a Petra 
(Korousová) Burková jako návrhářka a tanečnice jsou 
posledními členkami, které v „Mareškách“ aktivně působí 
od jeho vzniku až do teď (1992 – 2007). Nevím, jak 
vnímají tento soubor ti, co ho navštěvují nyní. Za ně 
mluvit nemohu. Pevně věřím, že přijímají od své trenérky 
přesně to samé, jako jsem ji v tehdejší době vnímala já. 
A také ostatní, které jsme s Věrou Marešovou v hostivické 
tělocvičně trávily svůj volný čas. 

Patří sem ještě zmínka, že Věra je nejen skvělým 
člověkem zapáleným pro věc a schopným „Marešky“ už 
celých 15 let vést. Je i dobrou kamarádkou a posluchačem. 
Je to jeden z důvodů, proč my „exMarešky“ s Věrou 
i nynějšími členkami souboru nadále udržujeme kontakty, 
a to nejlépe u ní doma s plápolajícím ohněm a bláznivými 
hrami okolo něj. 

„Marešky“ budou zajisté nadále překvapovat a už se 
nemohu dočkat, až o nich opět uslyším. A snad se ti, Věro, 
podaří do svého souboru zařadit i nějakého toho chlapce! 

Hodně štěstí a síly do dalších vystoupení přejí tvé 
„exMarešky“ a „Marešky“. 

Hana Dvořáková + Exmarešky a Marešky 
 

Zámecké koncerty 2007 
 

Dnem koncertů je čtvrtek, začátek v 19.00 hod. 
Rezervace a prodej vstupenek –  redakce HM 

Tel.: 220 397 138 
e-mail: krizkova@radnice.hostivice.cz 

 
 

                                 Soubor 
 26. dubna 2007            SISTERLE 
 

Zuzana Wirthová – zpěv 
a průvodní slovo 

   Monika Žáková – zpěv 
Alexander Shonert – housle 
Natálie Shonertová – klavír 

 
 * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * 
                                                                  Soubor 
10. května 2007                         MUSICA DOLCE VITA 
 

Daniela Demuthová – mezzosoprán 
Zbyňka Šolcová – harfa 

Jan Machat – flétna 
 

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *  
                               Jaroslav Svěcený - housle 

4. října 2007       Kateřina Englichová - harfa 
 
Již třináctý říjnový koncert v nepřerušené řadě je věnován 
vystoupení houslisty Jaroslava Svěceného, který patří 
k nejvýznamnějším a našemu publiku nejmilejším 
umělcům. Pro svůj letošní koncert přizval k účinkování 
přední harfenistku Kateřinu Englichovou. Tento koncert 
dvou hvězdných virtuosů bude bezesporu nevšedním 
uměleckým zážitkem. 
 
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * 

                                  Vokální soubor 

                                  SESTRY HAVELKOVY 
20. prosince 2007            s doprovodným kvartetem              
                         

VÁNOČNÍ KONCERT 
 

Dana Šimíčková 
Petra Kohoutová 

Olga Bímová 
Anna Vávrová 

 
         Jiří Gilík - piano 
              Petr Kroutil - saxofon, klarinet 
            Jaroslav Šimíček - kontrabas 
          Jiří Kovář - kytara 
 
Po velkém úspěchu loňského jarního koncertu tohoto 
souboru nadšených hudebníků, kteří propadli kouzlu rané 
swingové hudby, na který se pro nečekaný zájem a 
omezenou kapacitu zámecké auly nedostali všichni zájemci 
a obdivovatelé tohoto výjimečného seskupení, se Sestry 
Havelkovy s  doprovodným kvartetem u nás představí 
podruhé, tentokrát s vánočně laděným programem svého 
vystoupení. 
 



ZVEME VÁS NA JARNÍ KONCERTY 
 

 
    

Čtvrtek 26. dubna 2007 Čtvrtek 26. dubna 2007 Čtvrtek 26. dubna 2007 Čtvrtek 26. dubna 2007 –––– 19.00 19.00 19.00 19.00    
 Zámek Hostiv Zámek Hostiv Zámek Hostiv Zámek Hostiviceiceiceice    

    

SouborSouborSouborSoubor    

��������        SISTERLE SISTERLE SISTERLE SISTERLE             ��������    
  

 

Zuzana Wirthová Zuzana Wirthová Zuzana Wirthová Zuzana Wirthová     
průvodní slovo a zpěv 

   Monika Žáková    Monika Žáková    Monika Žáková    Monika Žáková ––––    zpěv 
Alexander Shonert Alexander Shonert Alexander Shonert Alexander Shonert ––––    housle    
Natálie Shonertová Natálie Shonertová Natálie Shonertová Natálie Shonertová ––––    klavír 

    

* * * * * 
Rezervace vstupenek: � 220 397 138  

 e-mail:krizkova@radnice.hostivice 
Prodej od 11.4.2007 v redakci Hostivického měsíčníku 

MěÚ Hostivice – zámek  
Husovo nám. 13, 253 80 Hostivice 

 
 
Výběrem repertoáru se tento soubor snaží posluchačům 
pootevřít pokladnici bohaté kultury židovského národa, 
žijícího na našem území po celá staletí. Svým posluchačům 
přináší působivou židovskou muziku, nejen tak, jak se hrála 
kdysi, ale i v nových úpravách. 
 
Soubor Sisterle (Sestřičky) navazuje na dlouhodobou 
činnost souboru Chesed (Láska), který vznikl v roce 1992  
a v jehož repertoáru byly písně od vážné polohy přes 
tradicionály v jidiš až po současnou izraelskou tvorbu. 
Disponuje jedinečným sesterským dvojhlasem Zuzany 
Wirthové a Moniky Žákové a zaměřuje se převážně na 
lidové písně v jazyce jidiš (hebrejština s němčinou), tak jak 
se jím mluvilo v židovském prostředí střední a východní 
Evropy a jak je proslavilo sesterské duo Sisters Berry. 
Soubor Sisterle úspěšně vystupoval na folkových 
festivalech, v synagogách, v katolických i protestantských 
kostelech, na velkých koncertních pódiích i v malých 
klubech. Kromě mnoha měst v České republice soubor 
koncertoval např. v Německu, Bosně, Srbské republice.  
 
Zuzana Wirthová zpívala od dětství různých pěveckých 
sborech i jako sólistka. Vystudovala práva na Karlově 
universitě, ale i nadále se věnovala hudbě. Spolupracovala 
také autorsky s avantgardni skupinou Jablkoň. Židovské 
hudbě se věnuje od roku 1991, kdy se podílela na založení 
občanského sdružení Operace Ester, v jehož rámci působil 
také soubor Chesed.  
 
Monika Žáková vystudovala DAMU, herecký obor. Zpěvu 
se věnovala již za studií, dostala dokonce nabídku 
ke studiu operního zpěvu, kterou ale odmítla. Hrála  
v televizních inscenacích, seriálech a filmech. Patří k našim 
nejlepším dabérům. Dabovala například Sharon Stone  

ve filmu Základní instinkt. Židovské hudbě se začala 
věnovat v roce 1999. Na pozvání své sestry Zuzany začala 
zpívat již v souboru Chesed.  
 
Alexander Shonert, houslový virtuos, je muzikant  
s mimořádným talentem, absolvent Novosibiřské státní 
akademie v Rusku (1991-96), laureát Evropské ceny 
Gustava Mahlera a Mezinárodní ceny Zlatá Chanuka.  
Bravurní ovládání svého mistrovského nástroje umocňuje 
nevídanou schopností improvizace, často až extatické. 
„Má vynikající techniku, hraje čistě, krásně a má ještě něco 
zvláštního navíc… Improvizaci. V tom je naprosto 
fenomenální, on skutečně překonává gravitační zákony!“, 
řekl o něm profesor HAMU Ivan Štraus. 
V jeho umění se odráží proslulá ruská hudební škola, 
žánrově je paleta jeho muzikantství téměř bez hranic. Je 
nositelem prestižních mezinárodních cen. Vystupuje jako 
hostující sólista symfonických a komorních orchestrů, nebo 
se sólovými koncerty téměř v celé Evropě (Španělsko, 
Německo, Švýcarsko, Francie, Rusko, Izrael) a v roce 2005 
velmi úspěšně debutoval v Americe.  
Alexander Shonert žije v Praze, která se jemu i jeho matce 
klavíristce Natálii Shonertové stala druhým domovem. 
 

 

 
Čtvrtek 10. května 2007 – 19.00 

 Zámek Hostivice 
 

Soubor 

MUSICA DOLCE VITA 
 

POETICKÁ ZASTAVENÍ 
aneb  

MILOSTNÁ LYRIKA V PROMĚNÁCH ČASU 
Komponovaný večer hudby a poezie 

 
Daniela Demuthová – mezzosoprán 

               Zbyňka Šolcová – harfa 
 Jan Machat – flétna 

 

* * * * * 
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V programu koncertu zazní skladby G. F. Händela,  
A. Vivaldiho, W. A. Mozarta, F. Chopina, C. Saint-Saense, 

C. Debussyho, M. Ravela  a dalších autorů.  
Hudba, inspirovaná nejkrásnějším lidským citem, láskou, 
doplněná nádhernými verši z pera harfenistky Zbyňky 

Šolcové, slibují nevšední umělecký zážitek. 
 

Daniela Demuthová vystudovala klasický zpěv na 
pražské konzervatoři. Na svém kontě má stovky sólových 
koncertů jak v České republice, tak i v zahraničí. 
V současnosti se nejvíce věnuje komorní hudbě. Pravidelně 
spolupracuje s různými renomovanými komorními soubory 
(Musica Bohemica, Rožmberská kapela, Pražští 
madrigalisté apod.) Se souborem dobových nástrojů 



Musica ad Tabulam natočila CD Písně Sefarditů – 
středověké španělské židovské písně.  
Trio MUSICA DOLCE VITA založila společně s Janem 
Machatem a Zbyňkou Šolcovou v roce 2005. 
 
Jan Machat studoval hru na flétnu na pražské 
konzervatoři a AMU. Od roku 1983 byl členem souboru 
Chorea Bohemica a v letech 1984-86 spolupracoval se 
souborem Linha Singers. Od roku 1987 je flétnistou České 
filharmonie, s níž se zúčastnil mnoha zahraničních turné  
a festivalů. Věnuje se sólové i komorní hře. Spolupracuje 
též s harfenistkou Kateřinou Englichovou, se kterou 
pravidelně koncertují pod názvem Duo Euterpé. 
V současné době se též věnuje pedagogické činnosti  
na JAMU v Brně. 
 
Zbyňka Šolcová je rovněž absolventkou pražské 
konzervatoře, v průběhu let vystupuje jako sólistka a mohli 
ji slyšet posluchači např. v Itálii, Německu, Francii, Monaku 
a samozřejmě na mnoha místech České republiky. 
V současné době vystupuje s flétnistou Mariem Mesanym – 
Duo per la gioia a spolupracuje s orchestrem Virtuosi di 
Praga. Věnuje se též interpretaci gotické a renesanční 
hudby v souboru Rožmberská kapela, kde hraje na řadu 
historických nástrojů. V posledních letech se začala 
věnovat psaní poezie, v roce 2005 vydala první sbírku 
básní s názvem City a pocity.  
 

 
 

FOTOGRAFIE  
Z kolekcí Stopy člověka Jižní Sibiř - 

Krkonoše Neobvyklá zastavení 

Ivan Bumba 
zámek Hostivice 

12. března – 22. dubna 2007 
 

Otevřeno: 
Po, St: 8.00-17.30  Út, Čt: 8.00-15.30  Pá: 8.00-13.00 

 
 
 
 

Regionální centrum Sport pro 
všechny 

 

Vás srdečně zve na 
 

„SPORTOVNÍ AKADEMII“  
 

Přehlídku činnosti tělovýchovných organizací 
v našem regionu, která se koná 

 
 

v sobotu 14. dubna 2007 od 16.00 hod. 
v Sokolovně Hostivice 

 
 
 

TJ SOKOL HOSTIVICE 

oddíl kopané 

pořádá tradiční 
 

SBĚR ŽELEZNÉHO ŠROTU 
v SOBOTU dne 21.4.2007 od 7.00 hod. 

Prosíme naše občany, kteří chtějí podpořit sport v našem 
městě, aby sběr připravovali až v sobotu, protože po 
předešlých zkušenostech se nám sběr ztrácí v noci z pátku 
na sobotu. 
Auta, která budou svážet sběr pro sportovce budou 
viditelně označena. 

Za oddíl kopané Jiří Šíma 
 
 

 

Bufet "Na náměstí" si Vás dovoluje pozvat  

v sobotu 21. dubna 2007 na 

Aprílový taneční večer 
s předpůlnočním překvapením 
O příjemnou náladu se Vám opět postará  

hudební duo KREDIT 
Začátek je ve 20.00 hod. 

Vstupenky v hodnotě 50 Kč 

si můžete zakoupit v bufetu u výčepu. 

Těšíme se na Vás 
 
 
 

V sobotu dne 28. dubna 2007 se koná 

SBĚR ŠATSTVA 
na faře v Hostivici od 9 do 12 hodin. 

Oděvy pánské, dámské, dětské, ložní prádlo, 
ručníky, utěrky, peřiny i potrhaný textil,  

knihy, hračky, sportovní a školní potřeby. 
 

Nebereme elektrospotřebiče, obuv, televize, 
kola, kočárky, matrace 

 
 

TJ Sokol Hostivice 
Vás srdečně zve na 

 

JARNÍ ČARODĚJNICKOU 
ZÁBAVU 

 (masky vítány) 
 

v sobotu 28. dubna 2007 od 20.00 hod. v Sokolovně 
 

K tanci a poslechu hraje skupina 
GARANCE 

 

Vstupné Kč 120  
Předprodej vstupenek v Sokolovně 

 



Domov sv. Karla Boromejského Vás zve na 
Benefi ční koncert houslového virtuosa 
Alexandera Shonerta 
absolventa Novosibiřské státní 
akademie v Rusku.. 
Klavírní doprovod: Natalia Shonert 
v pond ělí 19. dubna 2007 od 
18:00 v Kostele sv. Rodiny 
Výtěžek z koncertu bude věnován 
na podporu činnosti  
Domova sv. K. Boromejského. 
Dobrovolné vstupné 
Kontakt: Domov sv. Karla 
Boromejského, K Šancím 50, 
163 00  Praha – Řepy,  
Tel: 235 301 238, 235 323 247, 
sekretariat@domovrepy.cz, www.domovrepy.cz. 
Spojení: bus 164 (Škola Řepy), tram 9, 10 (Sídliště Řepy) 
 
DENNÍ STACIONÁ Ř PRO SENIORY 
při Domově sv. Karla Boromejského v Praze – Řepích 
Provozní doba 7:00 – 16:30 hodin v pracovní dny 
Nabízíme: 

• denní pobyt v příjemném a respektujícím 
prostředí 

• kvalifikovaný personál 
• stravování 
• hygienické zázemí 
• aktivizační programy přizpůsobené možnostem, 

potřebám a zájmům klienta 
Podrobné informace Vám ráda podá staniční sestra Jana 
Hejzlarová na tel. 235 323 248, email: 
stacionar@domovrepy.cz nebo přímo ve stacionáři na 
adrese Domov sv. k. Boromejského, K Šancím 50, 
163 00  Praha – Řepy. www.domovrepy.cz 

 
KS Průhon, Socháňova 1220, Praha 6 - Řepy 

DUBEN 
Pořady pro děti a mládež 
14.4. (15 h) Šípková Růženka - loutkové divadélko Evy 

Hruškové (E.Hrušková a Jan Přeučil) 
18.4. (dopoledne) Kašpárkovy pohádky 
21.4. (15 h) O Broučkovi - hraje tradiční loutkové divadlo 

Sváťovo dividlo 
27.4. (17 h) Diskotéka pro školní mládež 
28.4. (15 h) O zamilované Ježibabě - veselá pohádka, plná 

písniček o čarodějnici, která se zamiluje do 
prince Jana. Maňásci se střídají s maskami. 

Pořady pro dospělé 
12.4. (16 h) Taneční kavárna pro starší a pokročilé -  

hity 60. let 
18.4. (18.18 h) Filmový večer 
26.4. (20 h) Aprílové člověčiny - Divadla duší 

spřízněných 
Výstava 
16.-30.4. Pohledy - texty Pavel Veselý, fotografie Jiří 

Pergl 
Sokolovna, Na Chobotě 125, Praha-Řepy 
13.4. (19.30 h) Country večer 
30.4. (20 h) Rej čarodějnic - kostýmovaná taneční zábava 

se soutěží o nejmocnější čarodějnici 

Z POLICEJNÍCH DENÍKŮ  
- REPUBLIKOVÉ POLICIE 
 
1.2. Vloupání do osobního automobilu Audi 

v Modřínové ulici. Odcizeno bylo příruční 
zavazadlo. Škoda - 10 000 Kč. 

4.2. Pokus o vloupání do budovy Městského úřadu 
Hostivice - do objektu se násilníkům nepodařilo 
dostat. Škoda - 1 500 Kč. 

6.2. V ulici Za Mlýnem došlo k 4 vloupáním a 2 
pokusům o vloupání do osobních automobilů, 
ve všech případech se jednalo o značku Škoda. 
Ukradena byla většinou autorádia. 

9.2. Byla zadržena podezřelá 28letá žena, která řídila 
motorové vozidlo. Byla zastavena a zkontrolována 
před budovou obvodního oddělení Policie ČR. Při 
kontrole dokladů bylo zjištěno, že nemá řidičské 
oprávnění. 

14.2. Poškození skleněné výlohy pobočky České 
spořitelny Hostivice. Škoda - 8 000 Kč. 

16.2. Vloupání do klubovny kynologického svazu - 
neznámý pachatel vnikl do klubovny a odcizil 
rychlovarnou konvici v hodnotě 400 Kč. 

27.2. Odcizení elektrického pohonu vjezdových vrat a 
okapového svodu v ulici U Potoka. Škoda 15 000 
Kč. 

6.3. Pachatel vnikl přes vysoké oplocení na pozemek 
Pneuservisu v ulici 17. listopadu a odcizil 44 ks 
pneumatik. Škoda 35 000 Kč. 

11.3. Z odemčeného automobilu bylo v odpoledních 
hodinách odcizeno zavazadlo, hotovost a platební 
karty v hodnotě 1 300 Kč. 

15.3. Neznámý pachatel vnikl po poškození oplocení 
do přístřešku v areálu tenisových kurtů v ulici 
Litovická a odcizil věci v hodnotě 6 000 Kč. 

25.3. V rámci kontrol na silnicích se podařilo zajistit 
vozidlo, které bylo nahlášeno jako odcizené. 
V příštích dnech bude předáno majiteli. 

 
 
Policie ČR Praha-venkov informuje 
Bezpečnostní akce OŘ PČR Praha-venkov 
Po desáté hodině v sobotu dne 10. března 2007 začala 
bezpečnostní akce ve vytipovaných restauračních 
zařízeních v působnosti OŘ PČR Praha-venkov se 
zaměřením na podávání alkoholických nápojů mladistvým 
a nezletilým, pátrání po osobách a věcech a získávání 
poznatků k trestné činnosti v daném území. Akce se 
zúčastnilo celkem 33 policistů. 

Policisté provedli řádnou kontrolu na diskotéce v obci 
Tuchoměřice, Roztoky, Libčice, Odolena Voda a Klecany. 
Zkontrolováno bylo celkem 145 osob. Celkem bylo 
zjištěno 18 případů požití alkoholických nápojů 
mladistvými osobami. Akce byla s uspokojením z dobře 
odvedené práce ukončena kolem třetí hodiny ranní.  

nprap. Žďárská Jana  
tisková mluvčí OŘ PČR Praha-venkov  

 
 
 



SETKÁNÍ ŽÁK Ů 
Setkání žáků ZDŠ rok 1953 - 1962 se uskuteční v sobotu 
19. května 2007 od 16.00 hodin v Sportovním areálu Břve. 
 
 
 
 

SPOLEČENSKÁ KRONIKA 
PODĚKOVÁNÍ  
Děkuji Městskému úřadu Hostivice za blahopřání a dárek  
k mým 80. narozeninám. 

Jiřina Knolová 
************************************************ 
Děkuji Městskému úřadu Hostivice za blahopřání a dárek 
k mým narozeninám. 

Ladislav Hačecký 
************************************************ 
Děkuji sociální komisi Městského úřadu Hostivice za dárek 
a blahopřání k mým 85. narozeninám. 

Marie Vejrážková 
************************************************ 
Děkuji Městskému úřadu Hostivice a sociální komisi za 
blahopřání a dárek k mým 80. narozeninám. 

Zdeněk Kvasnička 
************************************************ 
Děkuji paní starostce za blahopřání a panu Seidlovi ze 
sociálně zdravotní komise městského úřadu za věcný dárek 
k mým narozeninám 

Marie Kloudová 
 
 

VZPOMÍNKA 
Dne 4. dubna 2007 jsme vzpomněli 3. výročí, co nás 
opustil můj manžel, tatínek a dědeček, 

pan Jiří Kylies 
Vzpomínají manželka a dcery s rodinami 

************************************************ 
Dne 19. dubna 2007 uplyne již 5 let od doby, kdy nám 
navždy odešla moje manželka, 

paní Jindřiška Pelcová. 
Stále vzpomíná manžel s dětmi a vnoučaty 

************************************************ 
Dne 25. dubna 2007 vzpomeneme nedožitých 90. 
narozenin našeho drahého tatínka, 

pana Jaroslava Minaříka. 
Nebylo mu přáno strávit s námi tolik času, dne 18. dubna 
2007 to bude již 20 let, co nás navždy opustil. 
Se smutkem, láskou a vděkem stále vzpomínají 

dcery Vlaďka, Hana a Ivanka s rodinami 
************************************************ 
Dne 29. dubna 2007 vzpomeneme 20 let od úmrtí 

pana Josefa Nováka z Jenečka 
a 30. dubna 2007 8 let od úmrtí jeho manželky 

paní Miloslavy Novákové. 
Stále vzpomínají děti s rodinami 

************************************************ 
Dne 9. května 2007 vzpomeneme 10. výročí, co nás 
opustila moje manželka a naše maminka a babička,  

paní Marie Veselá. 
Stále vzpomíná manžel a synové Antonín, Jarda, Jirka, 

Mirek s rodinami 
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NABÍZÍM: 
 

 

• FINANČNÍ PORADENTSTVÍ 
(pojištění životní, investiční, majetková 

a odpovědnostní) 
 

• INVESTIČNÍ PORADENSTVÍ 
(investiční a spořící programy) 

 

• HYPOTEČNÍ ÚVĚRY 
(úvěry ze stavebního spoření) 

 

• PRO OSTATNÍ ZÁJEMCE 
ZAJÍMAVOU PRÁCI VE VÝŠE 

UVEDENÝCH OBLASTECH. 
 
 
 

Obraťte se na: 
Ing. Milenu Kysilkovou 

finanční poradkyni 
Husovo náměstí 193, 253 01 Hostivice 

 
����775 171 606 

e-mail: kysilkova@benefitfinance.cz 
 
 
 
 

MUDr. Mgr. Jana KopačkováMUDr. Mgr. Jana KopačkováMUDr. Mgr. Jana KopačkováMUDr. Mgr. Jana Kopačková    
 

lékařská ordinace 
otevřena od ledna 2006 

 

OBOR INTERNA 
A REVMATOLOGIE 

 

Husovo náměstí čp. 193, Hostivice 
(vedle Městského úřadu Hostivice) 

 

tel./fax: 220 571 495 
 

 
K vyšetření je potřebné se objednat 

a mít doporučení od praktického lékaře. 
 

 

TAXI 
JAROSLAV  FIALA  -  

HOSTIVICE 
po-so  18.00- 04.00 - jinak dle dohody 

� 723 866 545 
 

 

STAVITELSTVÍ  RGU 
ANTONÍN  UNGER 

STAVITEL 
 
 
  

• veškeré stavební práce 
• stavby RD na klíè 
• podkrovní vestavby 
• úpravy bytových jader 
• rekonstrukce objektù 
• projekce 
• vlastní doprava vozy  
avia sklápìè 

• zemní práce 
 
 

 Dobrovíz 9,  252 61 Jeneč  
�/fax: 233 900 732 

� 602 217 544 
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JUDr. Stanislava Vohradská 
 

ADVOKÁT 
 

Husovo náměstí čp. 193 
 253 01 Hostivice 

(v areálu zámeckého dvora, vstup branou  
zleva od budovy Městského úřadu Hostivice) 

 

Tel./Fax: 220 923 129 
e-mail: ak@vohradska.cz 

 
 

 
 

 
 

VZORKOVÁ PRODEJNA 
FIRMY HITRA 

 

RATANOVÝ 
NÁBYTEK 

 

 Otevřeno: PO, ÚT, ST: 10 - 18 
   ČT: 10 - 21 
  PÁ: 10 - 18 
  SO: 8 - 12  

 

Čsl. armády 1052, 253 01 Hostivice 
 

�/fax: 220 981 768 
e-mail: tomfabian@volny.cz 

skype ratanhostivice 
1 % z prodeje putuje na charitu 

 
 

 
 

 

AUTOSERVIS  VRÁNA 

                        
 

          
Masarykova 295, Rudná 252 19 

www.autovrana.com, e-mail: auto.vrana@tiscali.cz 
Tel./fax : 311 670 198, Mobil : 603 117 059 

Provozní doba: Po – Pá  8 – 12  13 – 17 

  • Kompletní servis vozů všech značek 

  • Pravidelná údržba a servis firem. vozidel (osobních i dodávek 
do 2,5t) 

  • Preventivní prohlídky, kontroly brzd, tlumičů a paliv.soustav 

  • Zajištění karosář. a lakýr. prací, oprav autoelektriky, výměny pneu 

  • Ruční mytí vozidel, prodej a montáž tažných zařízení 

  • Prodej originálních náhradních dílů a příslušenství 
  • Opravy a montáž výfuků, výměny olejů a náplní 

  • Měření geometrie vozidel, opravy náprav 

  • Výměny svíček, ložisek, spojek 

  • Generální opravy motorů 

  • Příprava a zajištění STK + Emise 

 
 

 
 

DD  AA  NN  AA      MM  AA  LL  II  NN  OO  VV  ÁÁ  
 

IČ 639 42 909 
 

P R O D E J  A   P R O N Á J E M   NEMOVITOSTÍ 
� kompletní právní servis  
� znalecké posudky 
� pomoc s vyřízením hypotečního úvěru 
� zajištění daně z převodu nemovitosti 

 

I n d i v i d u á l n í  p ř í s t u p , 
d o h o d a   j i s t á . 

���� 724 200 325,  604 209 151 
www.kompletreality.cz 

 

 
 

 

HLÍDÁNÍ D ĚTÍ 
 

Simona Černá 
 

����775 122 756 
 

 
 

PØIJMEME ZAMÌSTNANCEPØIJMEME ZAMÌSTNANCEPØIJMEME ZAMÌSTNANCEPØIJMEME ZAMÌSTNANCE    
DO STROJNÍ VÝROBYDO STROJNÍ VÝROBYDO STROJNÍ VÝROBYDO STROJNÍ VÝROBY    

Informace na telefonu 

235 321 055235 321 055235 321 055235 321 055    
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PEDIKÚRAPEDIKÚRAPEDIKÚRAPEDIKÚRA    
P-Shine manikúraP-Shine manikúraP-Shine manikúraP-Shine manikúra    
Alena Matìjková 
U Sádek 643, Hostivice 

���� 220 980 3 220 980 3 220 980 3 220 980 385, 85, 85, 85, ���� 608 552 043 608 552 043 608 552 043 608 552 043    
 

 
 
 
 

American businessman living in Hostivice 
is seeking 

part time assistantpart time assistantpart time assistantpart time assistant    

10 - 15 hours per week 

Excellent English, Excellent English, Excellent English, Excellent English, computercomputercomputercomputer    

(Word, Excel, Outlook, Powerpoint) and 

organizational organizational organizational organizational skillsskillsskillsskills are required. 

Pay is 150 CZK per hours 
 

Call Steve at 608 262 058608 262 058608 262 058608 262 058 

to arrange interview 

 

 
 
ALMEAALMEAALMEAALMEA Alena Mejstříková 

Terapeutické masáāe Kutnauerova 2205 
 253 01  Hostivice 
 tel. 605 914 182 
 

Bolí Vás záda, potřebujete uvolnit krční páteř, klouby? Jste 
vyčerpaní a ve stresu? 
Dovoluji si Vás pozvat k terapeutické masáži. V klidném 
rodinném prostředí Vám nabízím: 
• rekondiční a sportovní masáž - uvolňuje svalové a 

psychické napětí, je vhodná po fyzické námaze 
• Dornova metoda - šetrná a jemná manuální terapie, jejíž 

pomocí jsou obratle a klouby uváděny do původní polohy 
• Breussova masáž - jemná masáž uvolňující páteř a 

související blokády. V souvislosti s třezalkovým olejem 
umožňuje regeneraci obratlů a plotének, uvolňuje aktivní 
energii v celém těle 

• reflexní terapie - využívá tlaku na reflexní zóny a plochy 
na chodidlech. Pomáhá odstraňovat bloky reflexní drah a 
tím zlepšuje činnost vnitřních orgánů. Je vhodná i pro 
těhotné 

• indická masáž hlavy - uvolňuje od napětí a stresu. 
Dovede Vás k maximální relaxaci a uvolnění 

• celotělová lymfatická masáž - speciální manuální 
technika, která má za cíl podpořit a posílit vstřebávání a 
transportní funkci mízního systému, prevence otoků, 
detoxikace organismu 

• dárkové poukázky na masáž pro Vaše blízké 
 

 

Alena Mráčková-obchodní partner systému  AVAREAL    

Vám zprostředkuje nákup,prVám zprostředkuje nákup,prVám zprostředkuje nákup,prVám zprostředkuje nákup,prodej a pronájem odej a pronájem odej a pronájem odej a pronájem 
nemovitostí,popřípadě i možnost spoluprácenemovitostí,popřípadě i možnost spoluprácenemovitostí,popřípadě i možnost spoluprácenemovitostí,popřípadě i možnost spolupráce    
 

-komplexní realitní služby 
-profesionalita 
-spolehlivost 
-rozsáhlá databáze nabídky a poptávky 
-kvalitní prezentace nemovitostí 
-poradenství při financování nemovitostí 
-kompletní právní servis  

a především 
 UNIKÁTNÍ  OBCHODNÍ  SYSTÉM 

 
www:mrackova.avareality.cz  
email:alamrak@email.cz, tel. 608 124 777 

 
 

Hledám hlídání 6mìsíèní dcery 
Podmínka: dojíādìní k nám domù, pøedchozí 

zkušenosti s hlídáním miminek. 
Jsme z Hostivice 

Kontakt: caithamlovar@seznam.cz  
 

���� 608 014 537 
 
 

Hledám pronájem 
menšího bytu v Hostivici 

� 724 672 710 
 
 

Hledáme 

PRONÁJEM 
NEBYTOVÝCH PROSTOR 

(nejlépe přízemí) o velikosti cca 100 m2 se 
sociálním zařízením a dobrým přístupem 
dodávkovým, resp. osobním vozidlem. 

 

���� 777 690 903 
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RUDNÁ, Obecní dům,Masarykova 105 /v budově je pošta/ 
ZLI ČÍN – RUDNÁ AUTOBUSY Č. 380, 308,311-ZAST.U KINA 
každý čtvrtek od 14 do 18 podáváme informace  o kurzech, přijímáme přihlášky 

KURZY SK. AM,A1,A,B 
JÍZDY INDIVIDUÁLN Ě DLE ŽÁKA PO-NE 8-20  SE ZAČÁTKEM A KONCEM V HOSTIVICI. 

Výuka v Rudné /v průběhu 1 kurzu 4x ve čtvrtek odpoledne/ 
VYUŽIJTE PŘIHLÁŠENÍ ON-LINE NA  

                                                                  WWW.AUTOSKOLA19.CZ 
 
PODROBNÉ INFO O CENÁCH, ZAHÁJENÍ KURZŮ NA TEL.: 607 581 660 JIŘINA MERGLOVÁ 
 

*SKOLENÍ ŘIDIČŮ*KONDIČNÍ JÍZDY*PRODEJ ODBORNÉ LITERATURY*KURZY AM-B* 
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BODYTER 
Je nejnovější metoda hubnutí řízená počítačem, působí jako dva samostatné přístroje - myostimulátor 
a termostimulační přístroj (zpevňuje svalstvo, redukuje podkožní tuk a odstraňuje celulitidu). 
Tato metoda je založena na kombinaci dvou způsobů práce, působení tepla a stimulace. Je určený k zajištění 
rozpadu a odplavení tukových buněk k zeštíhlení, zpevnění a tvarování těla, k poporodnímu ošetření, jako 
protibolestivé ošetření a k normalizaci povrchu pokožky. U trénovaných klientů také pro posílení červených 
nebo bílých svalových vláken.  
Bodyter umožňuje simultánní a nezávislou aplikaci termoaktivního způsobu a stimulace, které lze aplikovat 
zároveň, nebo samostatně. Termoaktivní způsob práce spočívá v aplikaci destiček vysílajících infračervenou 
energii skládající se z infračerveného záření a tepelné energie. Tímto způsobem se zlepšuje zejména 
okysličení a výživa pokožky, odstraňuje bolest, stimuluje buněčný metabolismus, narušuje pouzdra 
tukových buněk, které se následně vyprazdňují, rozšiřují se kapiláry a zároveň dochází ke svalové relaxaci.  
 

Termoaktivní způsob vytváří efekt pocení a zároveň teplo přináší tyto fyziologické účinky: 
 

� stimulace buněčného metabolismu � zvýšení okysličení a zlepšení buněčné výživy 
� svalová relaxace � rozšíření cév 
� analgetický efekt � lipolýza - štěpení tuků 

 

Bodyter obsahuje 7 typů různých proudů: 
 

Způsob stimulace Hlavní efekt Indikace 
Lipoaktivní proud odbourávání tuků + zeštíhlení obezita + tvrdá celulitida 
Intenzivní gymnastika zeštíhlení + posilování + zpevnění 

svalstva 
měkká a otoková celulitida + 
obezita + ochablost 

Pasivní gymnastika zpevnění svalstva + lepší cirkulace + 
svalové uvolnění 

ochablost + měkká a otoková 
celulitida + drenáž 

Normoaktivní proud tlumení bolesti + uvolnění napětí ve 
svalech 

chronická a akutní bolest 

Interferenční proud 
přerušovaný 

lepší cirkulace + posílení svalů + uvolnění 
napětí ve svalech 

ochablost + měkká a otoková 
celulitida + udržování 

Interferenční proud zeštíhlení + tlumení bolesti + uvolnění 
napětí ve svalech + posilování 

obezita + tvarování postavy + 
chronická a akutní bolest 

Ruský (kotzův) proud intenzivní zpevnění svalů + obecně 
zpevňující ošetření 

ochablost + měkká a otoková 
celulitida + udržování + výběrové 
svalové cvičení 

 

Dále je možné aplikovat speciální programy na uvolnění svalů, pro unavené nohy, proti bolesti, nebo 
udržovací programy např. pro sportovce.  
Ošetření přístrojem Bodyter je provázeno převážně příjemnými pocity a relaxací, zároveň zaručuje viditelný 
efekt již po první aplikaci. 
 

Přijďte se přesvědčit právě k nám - do Hostivického lazebnictví, kde se o Vás dokonale postaráme. Jedna 
hodina programu na Bodytermu je v našem ceníku za 450 Kč, speciální nabídka 4 000 Kč je za 10 hodin 
objednaných při první návštěvě. 
Stylové a profesionální lazebnictví nabízí služby spojené s péčí o Vaše tělo. Pánské a dámské kadeřnictví, 
kosmetika, manikúra a modeláž nehtů, nasáže, solárium, svatební a společenské účesy a poradenství v 
jednotlivých oborech.  
Těší se na Vás Vaše Hostivické lazebnictví, spol. s r.o., Čsl. armády 16, 253 01 Hostivice 
Telefon: 736 109 350,       E-mail: host.lazebnictvi@centrum.cz 
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Ekologická úprava vody 
proti  

vodnímu kameni a korozi 
pro domácnosti i průmysl. 

 
 

Technologie ISB: 
 je bezúdržbová 

nevyžaduje provozní náklady 
není magnetická                    

ani chemická úprava 
 

 
Sionex, s.r.o. 

Ing. Richard Roušal 
Tel.: 777 573 769    Fax: 246 024 978 

E-mail: ing.rousal@ion.cz 
www.ion.cz 

 
 
 
 
 

 
 
  Nabídka práce 
 
ZZZZ----INVEST spol. s r.o.INVEST spol. s r.o.INVEST spol. s r.o.INVEST spol. s r.o.    

 
 

Autorizovaný servis v P-5 přijme automechaniky na nákl. a užit.vozidla. 
Nástup možný ihned, podmínky dle dohody. Praxe výhodou. 
Tel.: 724 067 561 - Ing.Holba nebo e-mail: holba@z-invest.cz.  
 

Spol. s.r.o. v P-5 hledá finanční účetní. Nástup možný ihned. 
Práce v mladém kolektivu. Životopisy zasílejte na e-mail: 
zvireci@z-invest.cz nebo na fax: 251617269, tel:724067559 - p.Zvířecí 

 
 

HledámeHledámeHledámeHledáme    
    

paní na pravidelný úklid 
rodinného domu v Hostivici 
a pána na drobné práce 

související s údrābou domu. 
 

Jen pro spolehlivé 
za výhodných finančních podmínek 

���� 603 551 377, 603 820 020 603 551 377, 603 820 020 603 551 377, 603 820 020 603 551 377, 603 820 020    
 
 

 
 
 

Nové kadeřnictvíNové kadeřnictvíNové kadeřnictvíNové kadeřnictví    
JenečJenečJenečJeneč 

 

Lidická 265, 252 61  Jeneč, 
budova ZŠ 

 

PO - PÁ    8.00 - 20.00 
SOBOTA    8.00 - 15.00 
NEDĚLE  13.00 - 20.00 

 

Telefon: 722 579 289Telefon: 722 579 289Telefon: 722 579 289Telefon: 722 579 289    
    

Těší se na Vás: 
Marie Picková - kadeřnice 

Lenka Jirásková - kadeřnice, manikérka 
Madlenka Picková - kosmetička 
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• Tesaøské konstrukce 

• Pokrývaèské práce 

• Klempíøské práce 

• Montáā støešních oken 

• Montáā okapových systémù Lindab  

• Kompletní rekonstrukce støech 

• Izolace plochých støech 
 

Moānost dodávek veškerých materiálù 
 s dopravou i odvozem suti 

 

PETR SKÁLA 

 

Na Pískách 527, 253 01 Hostivice  
����777 317 762 

 
 

 

TRUHLÁØSTVÍ 
domovní údrāba 

 
 

zasklívání 
výroba a opravy oken a dveří 

pvc, parkety, plovoucí podlahy 
lakování pro interiéry i exteriéry 

výroba nábytku 
podlahy 

 
Miloslav Souèek 

Potoèní 42, Hostivice 
miloslav.soucek@seznam.cz 

 

�603 415 493 
 
 
 

 
 

 
 

�    Malování 

�    Zateplování fasád 

�    Nátìry fasád 

�    Zednické práce 

�    Stìrkování omítek 

�    Rekonstrukce 

�    Sádrokartony 

�    Stavební práce 
 

Nástøiky vysokotlakým zaøízením-technikou 
 

TOMÁŠ HÁJEKTOMÁŠ HÁJEKTOMÁŠ HÁJEKTOMÁŠ HÁJEK    
 

Školská 1153, 253 01 Hostivice 
tel./fax: 220 981 523, ���� 608 728 719 

E-mail: tomashajek.cz@seznam.cz 
    

    

    

    

    

Firma NZT, s.r.o. 
Cihláøská 339, HostiviceCihláøská 339, HostiviceCihláøská 339, HostiviceCihláøská 339, Hostivice����220 980 500 220 980 500 220 980 500 220 980 500     

����/fax 220 981 505 /fax 220 981 505 /fax 220 981 505 /fax 220 981 505 �603 851 105603 851 105603 851 105603 851 105    

 http:/www.abc-strechy.cz 
e-mail: nzt.strechy@seznam.cz 

 

   nabízí: 
 

� Støešní krytinu Bramac, KM Beta  
� Støešní systém Gutta (dovoz Švýcarsko)         
� Pálenou krytinu Meindl, Tondach, Jirèany 
� Støešní okna VELUX, PRIMA FENESTRA 
� Lehké støešní krytiny Gutta, Ondusteel, šindele IKO 
� Izolaèní pásy Dehtochema, Vedag, Bitumat 
� Klempíøské plechy (Cu, TiZn, pozink) 
� Klempíøské výrobky - ālaby, svody, háky, atd. 
� Isolace - ORSIL, ISOVER, ROCKWOOL 
� Cement, vápno, štuk, maltové smìsi 
� Maltové smìsi KNAUF, SAKRET 
 

   stavební èinnost:  
 

� Tesaøské, klempíøské a pokrývaèské práce 
� Rekonstrukce domù, stavby na klíè 
� Pùdní izolace a vestavby - sádrokartony   
� Výmìna propan-butanu 
 

 otevøeno: Po - Pá:  7 - 16 hod. 
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